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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi,15  ianuarie 2016, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.7 din 07 ianuarie 2016 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 15 ianuarie 2016, ora 12
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Dinu Ionel 

2. Vladu Alexandru 

3. Ilie Clement 

4. Gâdea Gheorghe 

5. Cepraga Cornel Sorin 

6. Popazu Liviu 

7. Bălănean Viorel  

8. Oprişan Gigi 

9. Cartojan Dan Liviu 

10. Pârlea Victor Constantin 

11. Măroiu Marian 

12. Ciulacu Mirela 

13. Truică Liliana 

14. Ciobanu George Daniel 

15.  Velicu Florian 

16. Spoială Slav Gheorghe 

17. Cioacă Ionuţ 

18. Badea Ionuţ 

19. Preda Petronela Daniela 

20. Dinu Cristina Elena 

21. Stanciu Marius Viorel 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Oprişan Gigi, ales prin H.C.L. nr.467 din 17 

decembrie 2015. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Bună ziua! Putem începe şedinţa de Consiliu local. 

Domnule secretar, sunt îndeplinite condiţiile? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt îndeplinite condiţiile. Sunt prezenţi toţi 

consilierii. 

Domnul consilier Velicu Florian: Câţi? 

Domnul secretar Roşu Petre: Toţi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog să stipulaţi în procesul verbal câţi 

consilieri sunt. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, ascultaţi-mă puţin! Vreau astăzi 

să stabilim, pentru că vedeţi ce avem aici! Fiecare dintre dvs. se înscrie la cuvânt şi să 

aibă dreptul să vorbească pe temă 1 minut. Cine este pentru? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: 5 minute. E prea puţin! 

Domnul consilier Velicu Florian: 10 secunde, domnule preşedinte! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, vreau să vă atrag atenţia că dacă 

facem maliţiozităţi astăzi, s-ar putea să avem o problemă. Vă rog frumos! Tocmai din 

motivul acesta, fiecare sintetizează ideile, spune ce are de spus şi gata. Nu e nimeni oprit 

de la discuţii. 

Domnule consilier Cepraga! Eu am făcut o propunere: pentru fiecare înscriere la 

cuvânt, 1 minut. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 4 voturi împotrivă (dl. 

Pârlea Victor Constantin,dl. Velicu Florian, domnul Ciobanu George Daniel şi domnul 

Ilie Clement). Abţineri?  

Deci, avem câte un minut pentru fiecare expunere! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să daţi dovadă de profesionalism în calitatea 

dvs. de preşedinte de şedinţă. Eu văd că unii colegi au venit, au premeditat scandalul care 

va avea loc în cadrul şedinţelor de Consiliu local. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Despre ce scandal vorbiţi? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu prevăd! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnilor consilieri! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Velicu, îţi spun un lucru: Crăcea a scos 

două cuvinte din gură şi l-a preluat toată presa românească, dvs. vă chinuiţi să deveniţi 

vedetă şi nu puteţi de foarte multă vreme. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, din moment ce a folosit 

numele meu, cred că am dreptul la replică. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Normal, aveţi dreptul. 

Domnul consilier Velicu Florian: În primul rând a depăşit minutul. În al doilea 

rând, nu are legătură cu ordinea de zi şi discutăm pe un proiect de buget care trebuie 

dezbătut. Dacă dvs. consideraţi că se pot atinge sute de puncte câte are bugetul acesta, 

înseamnă că ne îmbătăm cu apă rece şi am încheiat subiectul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, eu vreau să vă spun următorul 

lucru: că aceste puncte au fost dezbătute toate, în comisiile de specialitate. Acolo au fost 

trecute toate neplăcerile, toate nemulţumirile, absolut tot. 

Domnul consilier Velicu Florian: În ce comisii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Întrebare: putem avea mai multe intervenţii la 

acelaşi punct de pe ordinea de zi? 



 3 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu! Fiecare dintre dvs., aşa scrie în regulament, o 

singură intervenţie la fiecare punct. Aşa scrie în regulament! Am regulamentul aici, dacă 

vrea cineva să-l citească, i-l dau. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Înainte de a supune la vot ordinea de zi a şedinţei, 

avem trei procese verbale de la şedinţele de Consiliu Local anterioare, pentru aprobare. 

Procesul verbal al şedinţei ordinare din data 17 decembrie 2015. Cine este pentru? 

20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Stanciu Marius Viorel). 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 28 decembrie 2015. 20 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Stanciu Marius Viorel). 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 07 ianuarie 2016. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Supun la vot ordinea de zi cu o mică intervenţie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, aş vrea să 

scoatem de pe ordinea de zi două proiecte. Cele privind aprobarea Planului Urbanistic 

Zonal „Zona centrală traseu reprezentativ - Piaţa Gării, strada Gării, Piaţa Unirii, strada 

Mircea cel Bătrân, strada Ştefan cel Mare, strada Constantin Dobrogeanu Gherea, strada 

General Berthelot, strada George Coşbuc, strada Episcopiei (Portului), strada Canalului şi 

strada Parcului”- punctul 3 şi 4 - privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Zona 

Marina Port - Bazinul Plantelor - Zona Mocănaşul”. 

Cărui fapt sunt obligat să scot de pe ordinea de zi? Trebuia să luăm un aviz de la 

Consiliul Judeţean. Dumnealor nu s-au întrunit în comisie în ultima lună, deoarece 

domnul Popescu Dănuţ trece prin anumite probleme de sănătate şi ne-au cerut lămuriri 

suplimentare. Ceea ce a făcut ca în timpul legal, care era de o lună, în care Consiliul 

Judeţean trebuia să emită acel aviz, nu s-a întâmplat acel lucru. Drept urmare, neavând 

avizul Consiliului Judeţean, le vom scoate de pe ordinea de zi şi la prima şedinţă de 

Consiliul local, ordinară, le vom reintroduce. 

Totodată, vreau să introduceţi un proiect de hotărâre suplimentar privind reţeaua 

şcolară din municipiul Giurgiu în anul şcolar 2016-2017 şi o să vă explice domnul 

preşedinte mai bine despre ce este vorba, de ce e necesar să-l aprobăm astăzi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi:  Supun la vot ordinea de zi cu completările 

anunţate. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2016 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Popazu Liviu: Vreau să aduc în discuţie o problemă la capitolul 

„Cultură”, la bugetul de cheltuieli, poziţia 670259. S-a remarcat o creştere mai mare faţă 

de anul trecut. Am analizat în analitic şi eu propun ca de aici să diminuăm o sumă de 560 
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de mii lei pe care să o trecem la învăţământ la poziţia 650271,  la cheltuieli de capital 

pentru şcoli. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Puteţi justifica această schimbare? 

Domnul consilier Popazu Liviu: Da, domnule primar, pot s-o justific. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca să ştim până la urmă şi motivul. 

Domnul consilier Popazu Liviu: O să ne explice mai bine colegele noastre de la 

Direcţia Economică, dar intrând pe analitic, am observat la poziţia 670259 şi la 

subpoziţiile respective, la capitolul „Culte”, o creştere faţă de anul trecut, cred că erau 

400 de mii de lei, un salt la 960 de mii de lei. Mi s-a părut prea mult. E mai mult decât 

100%. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Corect! 

Domnul consilier Popazu Liviu: Noi considerăm că la capitolul „Culte” putem să 

rămânem la prevederile anului trecut. Adică să rămânem pe 400 de mii de lei, că se pare 

că ne-am descurcat şi suma asta, pe care tot o avem prinsă în acest buget, am gândit şi am 

zis s-o trecem la cheltuieli de capital la şcoli. E propunerea noastră. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Alte propuneri? Supun la vot amendamentul. Cine 

este pentru? 

Domnule, aveţi puţină răbdare! De ce vă grăbiţi? Am zis că supun la vot 

amendamentul, nu am zis că supun la vot proiectul de hotărâre.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: După discuţii. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Dacă ziceţi că sunt multe subiecte pe acest proiect 

de hotărâre, nu trebuie să le luăm pe toate la rând, că după aia ce facem? Ne întoarcem? 

Dacă nu sunteţi de acord cu ele? Ce facem, ne întoarcem de fiecare dată? Le luăm pe 

fiecare în parte la vot şi după aia nu ne mai întoarcem că nu avem de ce. 

Încă o dată, cine este pentru acest amendament? 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu e corect! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu votăm proiectul de hotărâre. Nu aţi înţeles! 

Mai spun încă o dată. 

Doamna consilier Dinu Elena: Amendamentele se fac şi după, se votează. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Amendamentele pot fi votate pe rând. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Amendamentele pot fi votate pe rând pentru că 

după aia nu ne mai aducem aminte ce am votat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pot fi amendamente care să fie acceptate, pot fi 

amendamente care să nu fie acceptate şi atunci dacă votăm cu amendament… Nu poţi să 

spui cu care amendament şi atunci s-ar putea să nu iasă un amendament. Votăm fiecare 

amendament. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Fiecare amendament în parte. Aşa mi se pare 

corect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi apoi este buget, nu avem alte lucruri. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Pentru că s-ar putea să fiţi de acord la unele şi să 

nu fiţi de acord la altele şi atunci nu avem cum să votăm în bloc la sfârşit. 

Încă o dată, cine este pentru acest amendament? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 1 abţinere (domnul Bălănean Viorel). 



 5 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aş vrea ca cineva să ne 

lămurească la creşterea de 3.400 la fondul de coeziune la port, 3.412 creştere şi după 

aceea avem o creştere semnificativă la investiţii – 1021% şi cheltuielile de capital 455. 

Deci, la 700271 – la cheltuielile de capital. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Să spuneţi şi codul, domnule consilier, ca să fie 

mai uşor. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 700271 şi după aceea la cheltuielile de 

capital la 840271. Sunt nişte creşteri foarte importante, aici e 3.412 la 5603. Ce 

reprezintă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ne referim la capitolul transferuri Direcţia 

Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană – 700251? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, 5603, 680271, 700271 şi 840271. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La 5603 e continuarea proiectului – High 

Permormance Green Port Giurgiu. Anul trecut nu am avut decât cheltuieli pentru 

realizarea studiului defezabilitate, iar acum avem realizarea proiectului. Deci, acea sumă 

de 86 de miliarde, reprezintă exact, 8 milioane 600. Reprezintă exact bugetul proiectului 

european şi care are finanţare în contul de proiecte europene. Este exact realizarea 

Portului Verde. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Aceasta e partea noastră de cofinanţare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Avem 2%. Eşti obligat să-l treci în buget şi să te 

duci la venituri cu sursa de unde îţi vin banii şi sursa o găsim la fonduri europene, exact 

mai puţin 2%. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Acesta va fi subiectul unui alt proiect de 

hotărâre. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi trebuie să asigurăm bugetul pentru că am 

semnat contractul de finanţare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 670271 – cheltuielile de capital la 

cultură sunt 192%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuie să vedem lista de investiţii din spate de la 

cultură. Este pe Centrul Cultural „Ion Vinea” sigur. Sunt cheltuieli de capital, sunt 

cheltuieli de investiţii, mi-e greu să… 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu poate să explice nimeni despre ce e vorba? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Aproape toate cheltuielile de capital sunt 

majorate cu aproape 90%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cheltuieli de capital înseamnă investiţii. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  La ordine publică şi siguranţă tot 

investiţii sunt? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. E programul Rabla pentru încă două maşini şi 

să mai cumpere o maşină de intervenţii. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 700271 – cheltuielile de.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt investiţii la Centrul Cultural „Ion Vinea”. Mi-

e greu să spun. Noi avem proiect, avem proiectare pe Centrul Cultural „Ion Vinea” şi 

refacerea sălii Zalomit, folosind la fel, proiect cu finanţare europeană şi cheltuieli care se 

mai fac la Ateneul Nicolae Bălănescu pentru a intra în legalitate. Mi-e greu, vă spun că 
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toate direcţiile şi toate serviciile şi toate societăţile Primăriei au venit cu bugetul fiecăruia, 

cu ce au de făcut. Luate datele din acel buget, din bugetele fiecăruia şi din planurile de 

investiţii ale fiecăruia s-a transpus în bugetul mare. Dacă întrebările acestea le aveam de 

la comisia de buget era simplu să vin. Domnule s-au pus întrebările astea. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar nu toţi suntem în comisia de buget! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Colegii dvs. pe care îi aveţi în comisia de buget 

trebuia să vă informeze. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dezbatem subiectul în plen. În comisia de buget 

sunt doar câteva persoane, da? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Câteva persoane reprezentative a fiecărui partid şi 

acele persoane trebuie să vină să explice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  La 700271 – cheltuielile de capital au 

crescut cu 455,14. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La servicii dezvoltare publică şi locuinţe, sigur este 

blocul de locuinţe sociale, este blocul C2 care s-a licitat zilele trecute. Deci, au în spate 

fiecare tot ce înseamnă cheltuieli de locuinţe şi tot ce am avut. Sunt cele două investiţii 

mari: blocul de locuinţe sociale cu 36, 37de miliarde, acela care se face la Istru şi al 

doilea este blocul C2 de locuinţe sociale care este refacere şi care avea valoare de 

investiţie de 34, 35 de miliarde. 

Domnul consilier Velicu Florian: 38,6 – C2. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O fi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Recompartimentare. Plus că mai sunt nişte sume 

la proiectare, la …. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 38 şi cu 30 şi cu cât este acesta, sunt 76. 

Domnul consilier Velicu Florian: Câte apartamente are blocul acesta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Care? 

Domnul consilier Velicu Florian: Acesta care se recompartimentează. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar dvs. nu ştiţi că aţi aprobat indicatorii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Ştiu, dar vrem să mai auzim odată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar vreţi să mă auziţi pe mine. Da, domnule 

Velicu, dacă îmi permiteţi în minutul acela care rămâne vă voi răspunde. Blocul din 

cartierul Tineretului, recompartimentarea blocului C2 va avea 70 de locuinţe sociale, iar 

blocul nou construit cu Ministerul Dezvoltării în cartierul Istru, va avea 20 de locuinţe 

sociale. Spă sperăm că, ambele sunt licitate, se lucrează la cel de la Istru de anul trecut. 

Deja am făcut decontare cu fonduri de la Ministerul Dezvoltării. În acest moment blocul 

C2 este în faza de evaluare a ofertelor, să sperăm că până în 15 februarie vom vedea 

constructorul intrând să lucreze şi până pe la jumătatea lui septembrie să fie gata şi acest 

bloc. Deci, vom reuşi în acest mandat, domnule Velicu, dacă asta vă interesează, 90 de 

locuinţe sociale se dau cetăţenilor care au nevoie de acest lucru. Eu vă mulţumesc pentru 

întrebare. 

Domnul consilier Velicu Florian: Lăsaţi, demagogia nu ne interesează. Vreau să 

faceţi o comparaţie… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Adică, să înţeleg că nu vă interesează, pentru 

oameni locuinţele sociale? 
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Domnul consilier Velicu Florian: Nu, eu v-am întrebat una şi dvs. îmi răspundeţi 

alta. Mă interesează să facem o comparaţie: cât costă metrul pătrat de construcţie de la 

zero şi cât costă recompartimentarea. O să avem o surpriză. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu, eu am înţeles altceva, că aţi întrebat câte 

locuinţe sociale vor fi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Şi v-a răspuns domnul primar la întrebare. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am întrebat câte locuinţe are blocul C2 care este 

recompartimentat. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Şi asta ce înseamnă? Nu înseamnă numărul de 

locuinţe? 

Domnul consilier Velicu Florian: Am întrebat în minutul ăstalalt cât costă metrul 

pătrat de recompartimentare şi cât costă metrul pătrat de construcţie de la zero. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Aţi pus două întrebări. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am sesizat aici nişte probleme. 38 de miliarde 

600 pentru recompartimentare şi 16 miliarde şi ceva pentru construcţie de la zero. Adică, 

ştim cu toţii că o construcţie de la zero costă mult mai mult decât o recompartimentare. 

Să fim serioşi! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule coleg, vedeţi că are 60, 70 de şi celălalt are 

20. Vedeţi că uneori reparaţiile şi modernizarea poate să fie mai scumpă… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu şi domnule Dinu, am rugămintea 

la dvs. să nu faceţi dialog. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Velicu, vedeţi că e o licitaţie şi nu o să 

rămână la preţul acela. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot bugetul cu amendament. Cine este 

pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abţineri (domnul Velicu Florian, domnul 

Ciobanu George Daniela şi domnul Pârlea Victor Constantin). 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea supraimpozitării clădirilor şi 

terenurilor neîngrijite de pe raza Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi : Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Aş vrea s-o întreb pe doamna director de la 

Direcţia de Impozite şi Taxe în legătură cu art.6 care spune aşa: prezenta hotărâre intră în 

vigoare la data de 01 ianuarie 2016. Ori noi o adoptăm la acest moment, dacă o vom 
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adopta, evident. Retroactivează această hotărâre? Este întrebarea mea. Produce efecte 

înainte de a fi adoptată? 

Domnul Hroniade Marlena: Produce efecte de la data aprobării. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Aşa scrie la art.6: prezenta hotărâre intră în 

vigoare la data de 01 ianuarie 2016, ori la data de 01 ianuarie 2016, ea nu este adoptată. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Vă lămureşte domnul secretar din punct de vedere 

legal. 

Domnul secretar Roşu Petre: Aveţi dreptate! Este corect să intre de la 01 februarie. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Este o greşeală. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: S-a modificat.Am înţeles, cu acest amendament. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Noi am avut multe discuţii pe baza 

majorării. Populaţia trebuie să ştie ce îi aşteaptă aici. Este vorba de majorarea impozitului 

pe clădiri cu 300% şi cu 500% pe… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu, domnule Spoială, utitaţi-vă mai atent pentru 

ce e supraimpozitarea. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ce anume? Clădiri neîngrijite. E vorba 

de aprobarea pentru clădiri neîngrijite şi terenuri. Deci, aici a fost o discuţie mai 

laborioasă pe acest subiect, iar aici, sigur, în condiţiile în care se înregistrează o creştere 

semnificativă a impozitului, că e cu 300, cu 500%. Am zis: domne care e procedura de 

realizare a acestei impozitări? Executivul a stabilit aici un lucru care mi se pare corect la 

treaba asta, de a soma acele societăţi, acele întreprinderi, acei proprietari în legătură cu 

clădirea. Populaţia municipiului Giurgiu care este în situaţia asta, trebuie să cunoască şi 

să fie informată corect. După o perioadă de timp, de 6 luni, mi se pare, în situaţia în care 

persoanele respective nu trec la repararea clădirilor, a construcţiilor, a terenului, se va 

trece la această măsură dură de 500, 300% să mărească acele impozite. Cei care au casele 

nefăcute, neîngrijite, locuinţele, terenurile, trebuie să fie atenţi, legat de aceste majorări 

semnificative, în aşa fel încât să evite plata. În situaţia în care nu se va trece, persoana 

respectivă, nu va achita suma care e de plată, se va trece la executarea silită. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, domnule consilier, e o diferenţă de 

nuanţă, nu impozitul este cu 300, 500, impozitul este identic pentru toţi, ci doar o 

penalitate pentru cei care nu au, nu îngrijite că aici putem s-o luăm, ţine de estetica 

fiecăruia, cele care creează un disconfort urbanistic. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În art. 1 şi art. 2 se scrie clar: se 

majorează impozitul pe clădiri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În cazurile în care… Dar, se majorează impozitul 

faţă de cel normal care l-am aprobat deja ca impozit. E ca o penalitate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aşa scrie la articol. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă explic care a fost modul şi gândirea 

executivului vis-a-vis de acest aspect şi o încadrare în Codul Fiscal care permite în acest 

moment. Toată discuţia, nu numai la Giurgiu, în toată ţara şi o să vă lăsăm un filmuleţ 

micuţ de câteva minute, a fost făcut de către PRO TV exact cu acest subiect, ce se 

întâmplă în ţară cu locuinţele neîngrijite şi care este decizia fiecărei municipalităţi vis-a-

vis de acest aspect. Problema cea mai mare o au acele monumente istorice care până 

acum nu erau impuse impozitării, erau scutite. Această facilitate legală a fost prost 
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înţeleasă şi toţi, sau marea majoritate a proprietarilor a acestor locuinţe sau acestor clădiri 

- monumente, le-au lăsat în paragină. Şi exemple sunt multe. Vedeţi fostul IPJ de pe 

Mircea cel Bătrân, vedeţi hotelul Victoria, Preşul Roşu sau cum s-o mai fi chemat, vedeţi 

strada care e pe I.C. Brătianu colţ cu Tudor Vianu, vedeţi ceea ce se întâmplă lângă 

Primărie, acest teren cu mizerie. 

La insistenţa Asociaţiei Municipiilor din România, legislativul ţării a luat această 

decizie de a supraimpozita. Acum sunt multe puncte de vedere. Giurgiu nu are atât de 

multe locuinţe în această situaţie, nu sunt foarte multe, ca la nivelul oraşelor mari: 

Timişoara, Iaşi, Craiova, Cluj. Acolo discutăm de sute şi sute.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Ce înseamnă neîngrijite? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici este problema! Din toată treaba aceasta, la 

nivel naţional, în cadrul Asociaţiei Municipiilor din România s-au transmis modele de 

regulament de către fiecare municipalitate. Fără să fie obligatoriu, s-a stabilit că cel mai 

complet model este cel de la Timişoara, în care dă posibilitatea nu unei persoane, în baza 

gustului lui sau felului lui de a interpreta ce înseamnă îngrijit sau neîngrijit şi să ia o 

decizie, ci în baza unui regulament cu punctaj, în care în cadrul Primăriilor există acele 

comisii de urbanism sau Direcţii de Urbanism. Poliţia Locală identifică acele locuinţe 

care au un aspect neîngrijit. Nu numai locuinţe, discutăm şi de terenuri în intravilan care 

sunt lăsate în paragină, care nu au gard, nu au poartă, nu au nimic şi toţi ceilalţi vecini 

aruncă gunoiul acolo şi-i creează un disconfort zonei respective. Deci, aici discutăm şi de 

acest aspect. Terenuri pe care ei sunt obligaţi să le îngrădească cu gard opac dacă nu-şi 

face curăţenie sau dacă are un gard transparent, atunci trebuie să aibă curăţenie în curte 

pentru că crează un disconfort vizual celor care vin. 

Acest sistem este un sistem care poate fi susţinut şi în cazul unei eventuale acţiuni 

în justiţie. Pentru că se spune în ce bază ai stabilit. În baza unui punctaj care spune că, 

avem cu poze, cu filme, cu documentaţie. Vă spun: nu sunt multe. E o chestie de a 

conştientiza cetăţenii oraşului că dacă au, dar în general cei care au monumente nu prea 

mai stau prin oraş. Sunt plecaţi, au moştenit aceste monumente şi le lasă în paragină. 

Cinematograful Bucureşti e în aceeaşi situaţie, clădirea de pe Mircea cel Bătrân colţ cu 

Dobrogeanu Gherea, la fel şi mai sunt genul acesta. Măcar cele care sunt în zonă 

pietonală, în zonă de impact urbanistic sau în zonă de circulaţie turistică, acelea creează o 

problemă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu am putea să spunem: „se majorează 

impozitul cu până la”. Să nu vin cu maxim, să las loc unei analize. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci nu mai lăsăm consilierii să decidă 

cuantumul şi acela trebuie să fie clar, ci lăsăm o persoană care poate să interpreteze. Sunt 

prieteni cu dvs. îi dau 200, sunt prieten cu ălă sau sunt supărat pe acela, îi dau 500. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Trebuie apreciat de la caz la caz pentru că dacă 

este vorba despre o femeie cu o pensie de 300 de lei, nu cred că va fi în stare să-şi 

renoveze casa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Lăsaţi că… Nu, noi nu cerem, cerem la 

monumente. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Să nu fim mai catolici decât papa. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu suntem habotnici, dar dacă îmi permiteţi,  două 

minute durează filmuleţul de la PRO TV.  

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Aţi specificat mai devreme că majoritatea 

acestor locuinţe sau terenuri, proprietarii lor nu mai sunt aici în oraş. Dvs. cum vedeţi 

această supraimpozitare pentru ele, fără să-i anunţaţi sau ce termen există ca ei să-şi 

rezolve această problemă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: 6 luni. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Şi cum luaţi legătura. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este acelaşi loc şi aceeaşi obligaţie pe care o au ei 

de a veni să-şi plătească impozitul. Prin Direcţia de Impozite şi Taxe acest regulament va 

fi pus la dispoziţie şi când vor plăti şi vor cere soldul datoriilor pe care le au, o să-i 

informeze cineva. Nu în ultimul rând, dumnealor au obligaţia de a se interesa ce se 

întâmplă. Nu pot veni să zică: nu mai facem nimic, suntem departe şi lăsăm acolo să cadă 

ca să dărâme şi după aceea să vin să vând terenul.  

Domnul consilier Velicu Florian: În comisia de urbanism, acum câteva zile am 

ridicat problema cine duce la îndeplinire acest regulament pentru că din câte ştiu eu, la 

acel compartiment, birou pe care îl are Poliţia Locală, este decât o singură persoană. Mă 

interesează cum se va pune în armonie ce aprobăm noi, în cazul în care aprobăm acest 

regulament, cu cine îl pune în aplicare. Asta pe de o parte. Pe de altă parte, am avut o 

discuţie legată de cum se stabileşte acest cuantum de către o singură persoană. Vă daţi 

seama că se pot crea tot felul de discuţii pe tema asta. Adică la unul poate stabili într-un 

fel, la altul poate stabili în alt fel. Este foarte delicat şi trebuie clarificat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am impresia că vă face plăcere să vă mai explic o 

dată, pentru că exact am explicat mai devreme, dar poate aveaţi această întrebare în minte 

şi trebuia să răspundeţi. Domnule consilier, aşteptaţi, că eu v-am ascultat! Aşteptaţi să 

termin ce am de spus şi veţi avea drept la replică, fără nici o problemă. Poliţia Locală 

identifică acele locuinţe, acele clădiri, acele imobile care încalcă acest regulament, aduce 

la cunoştinţă printr-o notă. Aduce la cunoştinţă personalului de specialitate din cadrul 

Direcţiei de Urbanism şi arhitectului şef. În cadrul acestei direcţii se va constitui o 

comisie formată din persoane de specialitate, inclusiv arhitectul şef care are studiile 

necesare să poată stabili care sunt şi după acest lucru se va face şi identificare. Poliţia 

Locală doar identifică şi sancţionează dacă îi permite legea. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu constată starea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu constată starea pentru că acea persoană din 

cadrul Poliţiei Locale are prerogative de control şi sancţionare, nu are de stabilire a unui 

punctaj. Acesta se va face de către personal din cadrul Primăriei desemnat pe o comisie. 

Sunt condiţii premergătoare, sunt 6 luni ca timp în care se pot face lucrurile acestea. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vreau să vă spun că în comisie nu a venit nimeni 

să ne explice ceea ce spuneţi dvs. acum. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar v-am explicat înainte, domnule consilier. 

Domnul consilier Velicu Florian: Aţi explicat aseară în emisiune, astăzi nu aţi 

explicat. Problema este în felul următor, s-a ridicat situaţia respectivă ca şi o problemă 

delicată şi trebuie rezolvată. În comisie nu a fost nimeni, nici de la Poliţia Locală şi nici 

din altă oparte, să fie capabili să ne explice ce spuneţi dvs. acum. Drept urmare, avem o 
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situaţie creată şi de asta am propus obiecţiuni. Colegii din comisie pot confirma 

chestiunea asta. Da? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, domnule primar… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule consilier, vă rog frumos, am stabilit o 

regulă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Să trecem în proiectul de hotărâre de 

Consiliu treaba că în momentul în care persoana va efectua plata să fie înştiinţată, că nu 

scrie nicăieri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ajungem să-i spunem că trebuie să-i punem legea 

la dispoziţie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, domnule! Îi dăm la acela care are 

casa neîngrijită şi care nu a fost în ţară şi a venit să plătescă impozitul, să primească hârtia 

că el trebuie să-şi repare casa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu zic să facem un lucru mai simplu, să 

multiplicăm codul fiscal şi să-l trimitem la toţi cetăţenii României ca să ştie ce au de 

făcut. Necunoaşterea legii nu te absolvă de responsabilitate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, mi se pare corect ca 

cel care vine şi plăteşte impozitul să fie informat cu această majorare cu 500%. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule consilier, vreau să vă atrag atenţia că 

există pentru fiecare contribuabil al municipiului Giurgiu obligaţii şi drepturi. Nu trebuie 

să facem doar exagerarea foarte mult a drepturilor şi obligaţiile să le trecem la nule pentru 

că el are obligaţia să se informeze. Şi mai am o rugămine, vă apreciez extrem de mult, 

domnule Spoială, ştiu că aveţi o mare experienţă ca şi consilier local, dar aşa cum am 

stabilit la început şi majoritatea a fost de acord, vă rog să sintetizaţi într-un minut pentru 

că ne întindem foarte mult.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Există şi excepţii, domnul primar a făcut 

această propunere şi mi se pare o propunere corectă, logică şi normală, ca în momentul în 

care acela vine să-i dea o hârtie de la impozite, că ai de plătit un impozit cu 500% 

majorat. Care-i problema? 

Domnul primar Barbu Nicolae: E ok. Dar asta nu înseamnă că trebuie să scriem 

fiecare lucru… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Haideţi să vedem filmuleţul, să vedem despre ce e 

vorba. Aţi înţeles despre ce e vorba? Da? Supun la vot. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Pentru colegii mei care au ridicat problema, aş 

vrea să le spun că la art.5 din regulament se spune clar. După ce se face toată această 

procedură pe care ne-a explicat-o domnul primar, Direcţia de Impozite şi Taxe va veni cu 

un proiect de hotărâre la noi, pe care trebuie să-l aprobăm atunci. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nominal. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Nominal, pentru fiecare caz în parte. Dacă 

constatăm că nu e corect aplicat regulamentul, că nu e corect aplicată procedura, putem să 

nu votăm atunci. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

„Zona centrală traseu reprezentativ - Piaţa Gării, strada Gării, Piaţa Unirii, 

strada Mircea cel Bătrân, strada Ştefan cel Mare, strada Constantin Dobrogeanu 

Gherea, strada General Berthelot, strada George Coşbuc, strada Episcopiei 

(Portului), strada Canalului şi strada Parcului” - retras 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

„Zona Marina Port - Bazinul Plantelor - Zona Mocănaşul” - retras 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării eşalonării la plată a 

creanţelor bugetare restante datorate Bugetului local de către persoanele fizice şi 

persoanele juridice 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de parteneriat 

între Direcţia de Impozite şi Taxe Locale a Municipiului Giurgiu şi Asociaţia 

„DEKO” Constanţa - unitate protejată de Autoritatea Naţională pentru Persoane 

cu Handicap 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de parteneriat 

între Primăria Municipiului Giurgiu şi Asociaţia „DEKO” Constanţa - unitate 

protejată de Autoritatea Naţională pentru Persoane cu Handicap 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unor terenuri situate în intravilanul municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Giurgiu nr.30 din data de 31 ianuarie 2013 

privind preluarea în administrarea Consiliului Local al municipiului Giurgiu a 

obiectivului „Depozit de deşeuri neconform al Municipiului Giurgiu” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situaţiei juridice 

a unui teren situat în  Municipiul Giurgiu, includerea în nomenclatorul stradal 

şi atribuirea de denumire 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în domeniului 

public al Municipiului Giurgiu a unei investiţii şi dotările aferente situate în 

Municipiul Giurgiu, precum şi reglementarea modului de administrare a Centrul 

National de Informare şi Promovare Turistică – Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, am înţeles că e vorba 

de o clădire construită care deja urmează să aibă loc activităţi şi e bine ca în două cuvinte 

să fie informată populaţia. E o clădire care e construită în parc. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de un proiect cu finanţare europeană 

98%, un centru de informare turistică. Este situat în parcul Mihai Viteazul. Îi asigurăm 

statutul juridic în acest moment. Urmează ca într-o lună, o lună şi ceva, după ce se 

îndeplinesc toate formalităţile privind autorizarea lui şi înregistrarea lui în sistemul 

naţional, să intre în circuitul de informaţii turistice naţional. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: E o lucrare care există în toată ţara. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. Există şi în oraşe mari şi municipii. Pot să 

spun că mai  există şi pe la ţară şi nu au prea mult de oferit. Eu zic că este o investiţie 

necesară pentru ceea ce dorim să facem în viitor vis-a-vis de promovarea turismului. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi va avea o persoană? Câte persoane va 

avea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să aibă trei persoane angajate ca să asigure 

permanenţă şi sâmbătă şi duminică. Să aibă program prelungit, să asigure şi şi sâmbăta şi 

duminica, oferirea de servicii de promovare tursitică. Sunt în faza în care ei vor lua 

legătura cu toate, după ce aprobăm astăzi, vor lua legătura cu toate restaurantele, hoteluri, 

pizzerii, baruri din Giurgiu şi fiecare să vină să-şi promoveze activitatea prin cadrul 

acestui centru de informare turistică. Acest centru de informare turistică este conectat la 

reţeaua naţională de informaţii turistice. Deci, orice cetăţean, nu trebuie să se ducă în 

parc, poate să acceseze şi vă spun că tinerii din ziua de astăzi, mai repede accesează 

informaţiile online şi să vadă despre ce e vorba, să-şi culeagă informaţiile şi doar cei care 

nu au această capacitate poate să meargă în parcul Mihai Viteazul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cred că e important, domnule primar, de 

pus şi un panou publicitar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vor fi panouri de îndrumare şi de direcţionare prin 

tot oraşul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuinţe de 

serviciu pentru Spitalul Judeţean de Urgenţă Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  .  Aici vreau să spun că merită tot respectul că s-a gândit Primăria şi la doctori, 

să aibă şi doctorii locuinţă. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Doamna consilier Dinu Elena: Vreau să se consemneze că mă abţin de la vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să vă explic. Aveam o locuinţă de 

serviciu care o dădusem cu ani în urmă, o dăduse municipalitatea către Parchetul de pe 

lângă Tribunalul Giurgiu. În acest moment dumnealor şi-au declinat dreptul de folosinţă, 

au spus că nu îi interesează această locuinţă. Ea s-a eliberat. Ne-am gândit că zona şi 

punctul cel mai nevralgic unde avem mulţi specialişti care vin de la Bucureşti sau din altă 

parte şi care nu au locuinţe, o reprezintă Spitalul Judeţean, chiar dacă Spitalul Judeţean nu 

este în jurisdicţia noastră, dar necesitatea este acolo.  

Drept urmare, în prima fază am oferit această locuinţă de serviciu, urmând ca, pe 

măsură ce identificăm şi alte locuinţe de serviciu pe care le are municipalitatea sau alte 

locuinţe, sociale sau care au un statut ca să permită transformarea în locuinţă de serviciu 

şi punerea la dispoziţie a Spitalului, o vom da, pentru că pe lângă cele două nominalizări, 

doamna director, pe care le-aţi făcut dvs., a mai venit o cerere pe sistemul direct, pe linie 

directă şi le-am spus că toate repartiţiile le vom face prin spital, să se adreseze 

directorului spitalului ca să-i ia în evidenţă. 

Doamna consilier Dinu Elena: Am abordat acest subiect pentru că este un lucru 

foarte important, Spitalul Judeţean de Urgenţă Giurgiu deserveşte nu numai judeţul…. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Doamna director, dacă nu participaţi la vot, nu 

aveţi dreptul la discuţii. 

Doamna consilier Dinu Elena: Nu am dreptul? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu! După aceea, pot să vă dau la „Diverse” dacă 

vreţi. E pentru protecţia dvs.. Din punctul meu de vedere puteţi să vorbiţi 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

concesiune nr.3.812/14.03.2005,  încheiat între Municipiul Giurgiu şi S.C. 

SOLIDARITATEA S.R.L. Giurgiu şi aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 46,00 mp., situat în municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.14 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

 Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil,  cu următoarea observaţie a domnului consilier Bălănean: 

- să se prezinte documentele care atestă plata redevenţei la zi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

concesiune nr.14.055/13.07.2006,  încheiat între Municipiul Giurgiu şi S.C. 

DIGITAL IMAGE IMPEX  S.R.L. Giurgiu şi a contractului de concesiune 

nr.14.056/13.07.2006, încheiat între Municipiul Giurgiu şi S.C. TEODORESCU 

ION DAN S.R.L., precum şi aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 47,6 mp., situat în municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.12 şi Boxa nr.42 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 15,91mp., situat în municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.60 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 

instituirea unor restricţii de circulaţie în anumite zone ale Municipiului Giurgiu 

şi a Contractului de colaborare privind Regulamentul pentru instituirea unor 

restricţii de circulaţie în anumite zone ale Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Aş vrea să-l întreb pe domnul primar ce se 

întâmplă cu oamenii de la A.D.P. care în acest moment încasează aceste taxe. Dacă 

aprobarea acestui proiect implică de fapt eliminarea acestora. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În luna decembrie Societatea Comercială 

Administrarea Domeniului Public şi Privat şi-a declinat dorinţa, au spus că nu mai doresc 

să facă acest serviciu pentru că pentru ei este păgubos. Acest serviciu îi costă 2 miliarde 

jumătate salariile la oamenii pe care îi au, pe an, şi nu încasează mai mult de 1 miliard 

jumătate – 2 miliarde. Drept urmare, au o pierdere de 1 miliard jumătate pentru care au 

făcut o adresă Primăriei, să fie suportată din bugetul local, ţinând cont de faptul că 

activitatea lor este una benefică municipiului, că nu mai permit maşinilor să intre cum 

doresc în municipiu prin mijlocul oraşului şi să strice carosabilul. Nu am fost de acord să 

suportăm financiar această pierdere a dumnealor. Dumnealor au spus că renunţă la acest 

serviciu, drept urmare, am gândit o altă modalitate de a restricţiona într-un fel accesul 

maşinilor mari în mijlocul oraşului sau dacă tot au o obligaţie sau o necesitate de a 

tranzita oraşul prin interior, nu mă refer la şoseaua de centură. Nu mă refer la ce exista 

până acum ca şi trafic în oraş, să poată plăti folosind mijloace moderne de plată, folosind 

puncte situate în oraş, puncte de vânzare a unor tichete de liber acces, cu care noi să 

intrăm în relaţie comercială, direcţiile din Primărie. Şi să plătească direct prin D.I.T., cu 

societăţi comerciale care au amplasate în zone de intrare în oraş, magazine şi unde pe 

lângă activitatea lor să vândă şi aceste tichete de liber acces în oraş, cu aceste tichete să 

poată intra în oraş.  

De ce a fost nevoie să facem acest lucru şi cum am gândit s-o facem? Acele 

persoane, e vorba de 17 persoane de la A.D.P.. Am purtat discuţia, noi nu închidem acest 

serviciu cu ei decât la 01 februarie. Dumnealor trebuie să-şi facă procedura de 

concediere, iar dacă ştiţi, în luna decembrie sau noiembrie am aprobat la G.S.L. 

suplimentarea numărului de personal, tocmai ca să putem să-i luăm din şomaj şi să-i 

aducem în societatea respectivă. Beneficiază această societate şi de facilităţile pe care le 

permite. 
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Doamnaconsilier Ciulacu Mirela: Pe aceeaşi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe toţi. Bineînţeles dacă-şi manifestă dumnealor 

dorinţa să vină. Ei îşi vor face de către A.D.P.P. formalităţile de intrare în şomaj. După 

aceea îşi depun cereri de angajare la G.S.L. şi pot fi angajaţi, dacă doresc dumnealor. Nu-

i obligăm să-i luăm. Beneficiem de acele facilităţi pe care statul le permite pentru acest 

domeniu. Au acest drept, această posibilitate. 

Domnul consilier Ilie Clement: De ce să trimitem oamenii la şomaj şi apoi să 

meargă la G.S.L. în raport de pregătirea şi experienţa fiecăruia. Nu există posibilitatea ca 

cei 17 oameni în discuţie să fie preluaţi de la 01 februarie direct de G.S.L.? Dându-le 

atribuţiuni în raport de profesie, de statul de funcţii pe care îl are G.S.L.-ul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, v-am explicat un pic mai 

înainte care a fost logica acestui lucru. G.S.L. este o societate tot a Primăriei, dar dacă 

poate beneficia de orice facilitate pe care statul o pune la dispoziţie. Ei intră în şomaj şi 

într-o săptămână vin şi-şi depun actele la G.S.L.. Dar, nu asta-i problema! Beneficiază de 

5 milioane timp de doi ani de zile de la Direcţia de Şomaj. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Sunt angajaţi direct din şomaj. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt angajaţi direct din şomaj şi atunci este o 

facilitate şi au şi obligaţie cei de la G.S.L. să nu-i dea afară ilegal. Deci, trebuie să-i ţină o 

perioadă. Este o măsură mult mai bună pentru ei decât să-i trimitem şi poate peste o lună 

îi dă afară, câte unul, câte unul. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ştiam că acest serviciu, când domnul 

primar şi-a început acest mandat, nu a fost de acord. În campania electorală a susţinut că 

vor desfiinţa taxele, la momentul acela, cu totul, zicea dânsul, dar le-a desfiinţat doar la 

nivelul centurii oraşului. Dacă îmi aduc eu bine aminte, erau nişte sume consistente care 

intrau în bugetul Primăriei. Sunt de acord că nu a făcut-o domnul primar de unul singur, a 

spus că va înlocui aceste…. Da, e unul dintre punctele din contractul dvs. cu cetăţeanul. 

Va înlocui aceste taxe, aceste pierderi cu alte venituri. Eu nu ştiu acum dacă dvs. sunteţi 

în măsură să ne spuneţi cu ce aţi înlocuit, nu mă refer la credite sau altceva, mă refer la 

nişte venituri şi vroiam să ştiu dacă prin acest demers, externalizarea acestui serviciu, cei 

care vor face această activitate, credeţi că vor avea profit? Dacă până acum activitatea 

asta a fost o pierdere pentru A.D.P.P. sau ce Dumnezeu alt serviciu s-a ocupat de asta, 

credeţi că ei vor reuşi să aibă profit? Sau care vor fi beneficiile mele, lăsând la o parte că 

daţi afară 17 oameni sau câţi lucrează acolo, dacă acesta poate fi numit beneficiu. Care 

sunt beneficiile mele? Ce încasăm noi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mele? Care? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ale Primăriei., nu ale mele personal. 

Cum vom intra noi în posesia unor taxe de la automobilele care vor traversa? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu automobile sunt, camioane. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Autospeciale. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Peste 7,5 tone. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Punctul 2 din contract, cum aţi spus şi dvs., spune 

clar şi vreau că aţi adus aminte: în prima lună de mandat, taxa care va anula taxa care se 

încasează în prezent pentru tranzitarea oraşului de către autovehiculele de mare tonaj. Era 

vorba de taxa care se încasa pe şoseaua de centură şi acolo afectam foarte mult toate 
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tirurile. Noi acum discutăm de tirurile care tranzitează oraşul. Şoseaua de centură merge 

în continuare. Nu o să spuneţi că acum am luat noi la Primărie şi şoseaua de centură şi 

vom pune taxă. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Nu! Era vorba de veniturile pe care le 

aducea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, vă răspund şi intrăm într-un 

dialog fără nici o problemă. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Înseamnă că nu aţi înţeles întrebarea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Nu, eu am înţeles foarte bine. Nu s-a modificat 

nimic! Aceleaşi condiţii acum, care existau până acum, de când am venit eu primar şi s-a 

anulat acea taxă pe şoseaua de centură şi a preluat A.D.P.P.-ul în continuare tranzitarea 

oraşului şi încasarea ventiurilor respective. Acelaşi lucru îl facem şi noi, numai că noi nu 

mai avem cheltuieli decât în limita la maxim 20% cheltuială din încasare. 

La Primărie, dacă cei de la A.D.P.P., caz ipotetic, au încasat 1 miliard din taxele pe 

care le-au luat, în aceste tarife pe care le-au luat şi au cheltuit 2 miliarde jumătate pe 

salarii, în acest moment reprezintă maxim, minim 800 de milioane, venit sigur la Primăria 

municipiului, pentru că noi nu mai avem alte cheltuieli. Fiecare îşi plăteşte la un punct de 

plată pentru acel, acea firmă care încasează în numele Primăriei sau acele persoane sau 

acele programe de claculator sau aplicaţii, cu o societate care dispune de acea aplicaţie de 

SMS şi să încaseze, să-i vireze, ei îşi reţin doar comisionul. Diferenţa o virează Primăriei. 

Deci, vom avea un venit de minim 800 de milioane din această tranzitare  şi fără să avem 

cheltuieli. Ce câştigă acea societate? 10-20%, 5% pentru că este o activitate suplimentară 

în cadrul ei. Au magazinul, el vinde orice şi atunci rupe şi un bilet şi mai câştigă 1 leu sau 

2 lei. Lui îi convine că mai câştigă ceva, tot stă acolo vânzătorul. La noi puneam un om să 

se uite toată ziua dacă trec tiruri sau nu. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Poliţia Locală are dreptul să verifice? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Poliţia Locală nu are dreptul să oprească, dar 

păstrăm exact ce s-a întâmplat într-o perioadă în care noi am conlucrat cu Poliţia 

Municipală. Dumnealor pot să-i verifice acolo unde se opresc. Dacă s-a oprit, merge după 

el şi unde s-a oprit acolo îl verifică şi are dreptul acesta, iar Poliţia Municipală, noi 

lucrăm cu dumnealor. Intrăm într-o conlucrare cu Poliţia Municipală, dânşii au voie să-i 

oprească şi să le verifice documentele de transport şi alte lucruri, iar Poliţia Locală le 

verifică dacă au intrat în oraş şi dacă au plătit. 

În ceea ce priveşte, că am mai avut o întrebare de la dvs., nu mai ştiu care era 

întrebarea. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Era una care era tangenţial cu acest 

subiect.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: A? Veniturile?  Dacă am suplimentat cu alte 

venituri. Pot să vă spun că am preluat bugetul Primăriei la 1000 de miliarde în 2012, iar 

execuţia bugetului pe 2015 a fost de 1600 de miliarde. Asta înseamnă că am avut venituri. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu vorbesc de venituri efectiv aduse. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu zic de execuţie bugetară. Vă dau un exemplu: 

încasăm din amenzile de la toşi cei care plătesc prin ţară, pe baza unor protocoale pe care 
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le-a făcut Direcţia de Impozite şi Taxe, aproape 45 de miliarde anual din alte surse. Deci, 

am găsit alţi bani. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am şi eu o întrebare: ce caută contractul încheiat 

cu cetăţeanul aici în sala de şedinţe a Consiliului Local? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu? Puneţi întrebări la obiect. Nu are 

nici o legătură una cu alta. 

Domnul consilier Velicu Florian: Contractul acela puteaţi să-l ţineţi la dvs. în 

birou. Lăsaţi-mă să vorbesc! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Vorbiţi, dar vorbiţi la obiect. 

Domnul consilier Velicu Florian: S-a discutat că persoanele care vor fi 

disponibilizate de la societatea respectivă şi care sunt casieri-încasatori, vor fi preluaţi de 

G.S.L.. Întreb eu: G.S.L. are ce face cu persoane care sunt casieri-încasatori? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Meseria lor de bază nu este de casier-încasator, 

meseria lor de bază este cu totul alta. Ei în acest moment au fost folosiţi, li s-a dat această 

atribuţiune de casier-încasator, ai au alte meserii. Drept urmare, se vor duce pe meseriile 

care le are G.S.L.-ul destul de mult şi se vor duce pe acele meserii şi-şi face meseria lor. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Va fi prin concurs sau? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Haideţi să punem capăt discuţiei şi să vedem 

cum armonizăm prevederile art.4 din regulament cu prevederile art.11 din contractul de 

colaborare. Pentru că în art.4 din regulament se spune până la 20% comision, iar aici e 

stabilit fix 5%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu!, Nu, e un model. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Atunci e în regulă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Respectăm regulamentul! Acolo a fost un model. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar şi totodată apelul pe care îl fac la 

dvs., îl fac evident, la întregul executiv al Primăriei. E un lucru deosebit de important 

decizia pe care noi o s-o luăm astăzi cu privire la acest proiect de hotărâre. Aş mai vrea la 

contractul cu cetăţenii pe care-l văd afişat acolo să mai includeţi un punct, că vă luaţi 

angajamentul că nu disponibilizaţi oameni, să rămână în afara locului de muncă şi vreau 

să promiteţi în mod expres astăzi, că acei cetăţeni vor fi preluaţi de G.S.L.. În condiţiile 

astea voi vota! Dacă dvs. vă luaţi un angajament ferm faţă de persoanele respective, că 

vor fi duse în cadrul G.S.L.-ului. Vreau să daţi dovadă, cum aţi dat şi până acum şi vreau 

ca după ce se disponibilizează, conform legilor române în vigoare, să fie şi angajaţi la 

G.S.L.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, vă pot promite că vor fi angajaţi 

toţi cei care doresc să vină în G.S.L.. Dacă nu vrea să meargă, e dreptul lor. Eu nu pot să-l 

oblig, să-l iau forţat, să-l arunc dincolo. Eu vă spun, îi vom lua pe toţi.  

Domnule Dinu, sunteţi mulţumit de răspuns? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt mulţumit de răspuns! Aştept momentul şi în 

consecinţă să ştiţi, că voi lua cuvântul la următorul control. Dacă vă respectaţi 

promisiunea, evident că vă felicit. 

Domnul consilier Ilie Clement: A rezultat clar: la 01 februarie încetează activitatea 

acolo, care vrea se duce în şomaj, care vrea la pensie, care nu, stă acasă, restul, vor fi 

preluaţi. De ce atâta, dacă, de unde să ştiu ce fac, pierdem timp. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 abţineri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, dacă nu aţi gândit bine, asta 

aţi votat! Neavând o taxă şi un mod de a reglementa lucrul acesta, ori aţi votat… 

Domnilor consilieri, nici nu vă daţi seama ce aţi votat, fără să citiţi ceea ce aveţi acolo în 

faţă! Credeţi-mă că nu aţi realizat! Nu vă daţi seama! Pentru că la intrarea în fiecare oraş 

există un semn de 7,5 tone. Ei puteau, orice mijloc de transport, mai mare de 7,5 tone, 

putea intra în oraş plătind o taxă. Neputând plătind taxa, vor sta la marginea oraşului şi vă 

garantez că vor sta la marginea oraşului. Asta aţi votat astăzi! Nu v-aţi dat seama? Era un 

mod de a permite maşinilor de peste 7,5 tone să intre în oraş. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, ce faceţi? Ne certaţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vă cert! Vă explic ce aţi votat în necunoştinţă 

de cauză pentru că există semne de circulaţie la intrare în oraş cu interzis mai mare de 7,5 

tone. Neexistând o reglementare care să permită intrarea plătind o taxă, ele vor sta la 

marginea oraşului. V-aţi asumat o mare responsabilitate! A.D.P.P.-ul a închis serviciul, 

iar noi nu mai preluăm. Nu mai există! 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, până acum ce s-a întâmplat cu 

acest tip de camioane? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Plăteau traxă la A.D.P.P.. 

Domnul consilier Velicu Florian: Neadoptând acest regulament, nu rămâne în 

vigoare celălat? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Că A.D.P.P.-ul a zis că nu mai vrea. 

Domnul consilier Velicu Florian: A.D.P.P.-ul e în subordinea noastră! Da! Despre 

ce vorbim? A.D.P.P.-ul ne dă nouă indicaţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Este un serviciu al lui, este în faliment. 

A.D.P.P.-ul nu mai are serviciu decât până la 01 februarie. 

Domnul Ruse Sorin: Am făcut o solicitare către Primărie pentru, cum a spus şi 

domnul primar, care să acopere suma de bani, nu prin majorarea taxelor, nu prin plata pe 

bază de convenţie a diferenţei, în caz contrar am menţionat că suntem în situaţia să 

renunţăm la acest serviciu pentru că este şi starea de insolvenţă a societăţii care nu ne 

permite să avem pierderi. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Am votat, pierdem vremea! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu înţeleg aşa: că în urma adresei domnului 

director, noi trebuie să plătim 1 miliard de lei, iar dacă am fi aprobat acest regulament, 

câştigam 800 de milioane. Eu asta am înţeles! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, discutăm că daţi afară, aţi 

luat-o pe partea socială. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu am rugămintea să nu fim mai social-democraţi 

decât social-democraţii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu v-am explicat ce se întâmplă! Pentru că din acel 

moment, eu vă spun: din acel moment, vom pune Poliţia Locală la intrare în oraş să 

oprească tirurile. Nu au voie! Sau pun Poliţia naţională să le dea amenzi şi o să vedem ce 

se întâmplă şi o să pun un afiş mare: din cauza consilierilor PNL, PSR şi ce or mai fi pe 

acolo, cu numele dvs. să vă întrebe. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Oameni buni, de dragul campaniei electorale aţi 

declanşat o mare nenorocire în cadrul societăţilor comerciale care aparţin Consiliului 

local şi alte direcţii ale Primăriei. Dvs. nu faceţi altceva decât să vă bateţi joc de cetăţenii 

oraşului, de Primărie şi de Consiliu local! Să ştiţi! Să vă fie ruşine! 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Club Sportiv Municipal 

DUNĂREA Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici domnul Pârlea şi domnul Spoială au 

votat împotrivă. Aici domnule primar, aş vrea să lămurim câteva lucruri. E vorba de 

partea din buget, sunt nişte elemente de cheltuială care nu au fost prezentate. Noi am 

cerut lămuriri în cadrul şedinţei şi nu au fost detaliate. E vorba de ultimele cheltuieli cu 

salarizarea. În ce constă suma respectivă – 2 miliarde 400 de lei. La nataţie am întrebat: 

câte bărci aveţi şi ce dotare aveţi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Spoială, staţi puţin! Să nu facem 

confuzie! Nu aveaţi în seamă altceva? Nataţie înseamnă înnot! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, domnule consilier, să revin un 

pic la calitatea dvs., vis-a-vis de comisia pe care o reprezentaţi şi o conduceţi. Din ce 

comisie faceţi parte? Comisia juridică! Păi, nu aţi aprobat în cadrul comisiei juridice care 

verifică legalitatea documentelor, probleme de aspect economic, au contat. Dvs. la 

comisia juridică, eu ştiu că aţi fost o viaţă şef la comisia buget, la comisia juridică, de 

aceea sunt comisii pe specialităţi. Comisia juridică verifică din punct de vedere al 

legalităţii, al conţinutului juridic acele hotărâri şi pentru asta trebuie să vă pronunţaţi în 

comisie, nu pe probleme de buget. Problemele de buget, există o comisie de buget care 

face acest lucru. 

Bugetul total al Clubului Sportiv este în mare majoritate compus din salariile celor 

de acolo. Salarii, deplasări, ce mai au sportivii, masă şi echipament. Bugetul lor pe tot 

anul este de 8 miliarde şi ceva. Ne-au făcut o fundamentare. Numai că, la dumnealor este 

o situaţie mai specială: bugetul se face pe an competiţional. Anul competiţional se 

termină în iunie-iulie. Drept urmare, dumnealor şi-au făcut decât bugetul pe care să-l 

aprobăm astăzi, până în iunie-iulie, urmând ca la rectificarea din iulie să le aprobăm 

bugetul pentru anul competiţional 2016-2017. Şi pe considerentul că ei trebuie să 

demonstreze în anul competiţional, fiecare secţie sportivă trebuie să demonstreze că a 

folosit conştiincios acei bani, au venit şi cu rezultate, iar ierarhia sau împărţirea banilor 
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între secţiile respective, se face acum şi în funcţie de rezultate. Nu mai dăm egal la fiecare 

cât cer. Vedem şi cu ce rezultate au venit. S-ar putea ca în anul competiţional 2016-2017 

să avem o altă împărţire a banilor, mai mult la o secţie, poate mai puţin la altă secţie 

pentru că se va face verificarea performanţei fiecărei secţii. Dar vă spun, cea mai mare 

parte pentru că nu avem alt lucru, reprezintă salariile. Nu au salarii mari! Ei sunt angajaţi 

cu 4 ore sau cu 8 ore. Salariul la 8 ore este luat 15 milioane brut, la 4 ore – 7 milioane 

jumătate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: E vorba de 5 miliarde, totuşi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte de la C.S.M. Dunărea 

Giurgiu, nu aţi fost la comisii? 

Domnul Puiu Adonis: Este vorba de 1 miliard 700. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte aţi fost la comisii? 

Domnul Puiu Adonis: Nu am fost. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe viitor, când aveţi material de susţinut în cadrul 

Consiliului Local, vă rog frumos să mergeţi la comisii. 

Domnul Puiu Adonis: Este vorba de 1 miliard 700 salariile pe decembrie, sunt nişte 

executări judecătoreşti. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici scrie clar: 2 miliarde 400. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Reprezintă şi salariul pe luna decembrie care se ia 

în ianuarie şi intră în bugetul din ianuarie, că ei au avut sprijine financiare, iar lucrul cel 

mai rău care a fost şi în anul trecut şi îl avem şi acum. Am fost obligaţi datorită 

managementului prost al domnului Vintilă. Ne-a dat în judecată antrenorul. Ei fac 

obiectul unor procese penale, toţi care au fost intraţi. Au modificat contractul care l-au 

avut cu domnul Georgescu şi cu o simplă tăietură în contract, au trecut dacă îl dăm afară 

înainte de a termina el, cât îşi făcuse contractul, trebuie să-i plătim 1 miliard. Anul trecut 

am plătit 1,5 miliarde pe acest lucru. Fac obiectul unui proces penal. Nu am avut soluţia 

în timp util ca să contracarăm şi să spunem că cazul respectiv este supus unor cercetări 

penale şi să suspendăm, au câştigat pe dreptul muncii. Drept urmare, au spus: nu ne 

interesează, contractul pentru noi e valabil Acela era preşedinte, a terminat, e treaba lui. 

Mai avem pentru că ne-au dat în judecată şi fata dumnealui şi soţia şi nu ştiu câţi copii 

care au venit cu hârtii din acestea semnate de domnul Vintilă pe persoană fizică. Nu avea 

nici o împuternicire din partea dvs. să acorde acele sporuri mari unui antrenor de nivel 

şcolar. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Sumele de anul trecut nu au cum să se 

regăsească în bugetul de anul acesta, decât cele de salarii. Ce am plătit noi ălora, au fost 

acolo prin suplimentarea bugetului la vremea respectivă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu, că mai venim şi anul acesta. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt hotărâri de instanţă pe care trebuie 

să le execuţi. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dacă sunt definitive. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt definitive. Aveţi aici 400 de 

milioane la hotărâri judecătoreşti. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Această asociaţie a avut rezultate în 2015. 

Chiar ar trebui să fim mândri că ea reprezintă oraşul Giurgiu şi l-a reprezentat foarte bine. 
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Pe cuvânt, ne legăm de nişte chestii minore. Ei au realizat ceva, chiar au realizat ceva 

pentru noi! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici e o problemă de 

principiu care a existat în ăştia trei ani, care aţi uitat-o. Nu ştiu ce s-a întâmplat. E vorba 

de activităţile care erau pe stadionul judeţean, acum municipal, care erau de atletism, de 

aruncări cu suliţa, de tot felul de chestii… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu face obiectul acestei hotărâri. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici văd că s-a început 

un parc, s-a început o pistă de alergare. Ce se întâmplă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se continuă, domnule consilier. Discutăm la 

„Diverse”. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Priveşte, acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, priveşte. Priveşte doar C.S.M. Dunărea 

Giurgiu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Adică tot ce sunt cheltuieli pentru alte 

activităţi sportive, trebuia introduse şi aici. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! C.S.M. de la Giurgiu are competenţe clare 

pentru sport. Ceea ce spuneţi dvs. sport de aer liber şi de întreţinere, face parte din 

altceva. În C.S.M. Dunărea Giurgiu sunt persoane, copii, tineri care fac într-un mediu 

organizat. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Spoială, dacă face obiectul acestui 

proiect de hotărârre. Ce? Terenul din parc? Nu are nici o legătură! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ba are! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Ba nu! Eu vă spun că nu are legătură! Finanţarea 

terenului din parc am făcut-o noi printr-un proiect de hotărâre care are alt obiect, nu 

Clubul Sportiv Municipal. Eu aşa am înţeles. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, domnule coleg, atletism, aruncarea 

cu săgeata, sunt acţiuni care s-au făcut. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu are legătură. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Spoială, e vorba de săgeata de la PNL sau 

despre suliţă? Ca să înţelegem! 

Domnul consilier Velicu Florian: Ştiu că avea reprezentant în această asociaţie, 

Consiliul Local. Mai are? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Sigur, că are! 

Domnul consilier Velicu Florian: Pe cine? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnul Dinu Ionel. 

Domnul consilier Velicu Florian: Ce mă deranjează foarte tare este că aflăm acum 

despre aceste situaţii, de aceste procese, despre aceste despăgubiri… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, îmi pare rău că vă întrerup şi pe 

dvs.! Consiliul Local ştie despre lucrul acesta pentru că s-au aprobat bugetele pentru 

Clubul Sportiv Municipal. De fiecare dată cu lămuririle de rigoare. Toată lumea de aici, 

nu are cum să nu ştie. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dânsul a fost plecat o perioadă din Consiliul Local, 

dar vă rog să-l iertaţi, pentru că e precum lupul tânăr: muşcă, ca să-i crească dinţii. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? 2 voturi împotrivă (domnul Pârlea Victor 

Constantin şi domnul Spoială Slav Gheorghe). Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor bunuri şi includerea în contractul de delegare încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu a unor substaţii şi reţele de 

distribuţie agent termic şi transmiterea lor în folosinţă gratuită către S.C. Global 

Energy Production S.A Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?   

Domnul consilier Velicu Florian: Se impune o pauză, vă rog frumos! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Având în vedere propunerile domnilor consilieri,  

sunteţi pentru o pauză de 10 minute? 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Se ia o pauză de 10 minute. 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii ale Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu şi Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil 

şi solicită prezentarea numărului total de salariaţi care pot fi angajaţi pe Primărie. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor de 

prestări servicii practicate de către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE 

S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de 

lucrări de interes local ce urmează a fi prestate de persoanele apte de muncă 

beneficiare de ajutor social 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.372 din data de 06 octombrie 2015 

privind aprobarea preţului local de facturare al energiei termice livrată 

populaţiei din Municipiul Giurgiu, prin sistem centralizat, în scopul încălzirii şi 

preparării apei calde pentru sezonul de încălzire 15 octombrie 2015 – 15 aprilie 

2016 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Nu votez la acest punct şi la următorul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de actualizarea preţului la gigacalorie 

prin reducerea TVA-ului de la 24 la 20. Făcând un raport, societatea care gestionează 

acest serviciu, făcând în acelaşi timp o verificare a sumelor consumate, cheltuite sau a 

cantităţii de gaz care a fost consumată din cea care am cumpărat-o la începerea sezonului 

rece, am ajuns la concluzia că putem rotunji această reducere de la 186 la 180 de lei pe 

gigacalorie, preţ plătit de cetăţean pentru încălzirea în acest an. Preţ care va pleca pentru 

primăvara, din acest moment până la sfârşitul perioadei. S-ar putea, acum ascultând 

prognoza de cod portocaliu, s-ar putea să se bucure cei de la GEP că consumă gazul. S-ar 

putea, dacă temperaturile sunt la fel de ridicate, pentru că în luna octombrie, noiembrie şi 

decembrie, chiar am avut noroc de temperaturi ridicate. S-ar putea ca în luna martie să 

fim nevoiţi să mai facem o reducere de preţ pentru că vom avea cantităţi de gaz 

neconsumate şi atunci putem face acest lucru. Să suportăm în contul acelui gaz şi a 

sumelor care le-am achitat acea subvenţie la căldură. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: De când se aplică? 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la 01 ianuarie. 

Domnul consilier Velicu Florian: Păi suntem în 15.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are treabă, pentru că facturarea se face în 

februarie pentru ianuarie. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă e preţul mai mic e bine. 

Domnul consilier Velicu Florian: E bine, dar problema este că acel gaz l-am 

cumpărat prin credit – 1 milion şi ceva de euro. Adică, nu trebuie să ne bucurăm chiar 

atât de mult că vine primăvara, martie şi noi scădem preţul. Scădem preţul, dar trebuie să 

nu uităm că avem un credit din care am plătit acel gaz. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are nici o treabă una cu alta. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum nu are? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are nici o treabă! Se bucură populaţia, nu ne 

bucurăm noi. Gazul l-am cumpărat, gazul trebuie să-l cheltuim, să-l consumăm. Noi am 

fost pregătiţi. Nu văd unde e nedumerirea dvs.. 

Domnul consilier Velicu Florian: Rambursarea acelui credit de 45 de miliarde de 

unde se va face? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Din bugetul local. 

Domnul consilier Velicu Florian: Păi, asta vreau să spun. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, dar o facem în 15 ani sau 20. Care este treaba 

cu reducerea de astăzi? Nu am înţeles! 

Domnul consilier Velicu Florian: Dacă facem în fiecare an… Eu am înţeles, dvs. 

spuneţi, e foarte bine că populaţia plăteşte mai puţin, nu sunt împotriva acestui lucru, dar 
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de acolo şi până la rambursarea creditului care reprezintă cumpărarea de gaz anticipat aşa 

cum a solicitat furnizorul de gaz, este o problemă pe care trebuie s-o tratăm serios. 

Dacă facem în fiecare an astfel de împrumuturi pentru cumpărat gaz, pentru 

încălzirea în iarna următoare, ajungem undeva unde nu mai putem să acoperim 

împrumuturile, rambursarea acestora. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine a zis lucrul acesta? 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, mă obligaţi să intru şi în alte 

detalii. În lista aferentă bugetului care a fost la punctul 1 sunt o grămadă de investiţii pe 

PT-uri…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vi le spun la „Diverse”. 

Domnul consilier Velicu Florian: Sunt o grămadă de cheltuieli care generează 

această încălzire a oraşului şi trebuie eficientizată, este clar. Dacă nu eficientizăm, 

aruncăm banii într-o groapă şi nu facem nimic cu ei. Asta vreau să spun! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, vă contraziceţi, domnule consilier. 

Domnul consilier Velicu Florian: E, mă contrazic? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Investiţiile pe care le facem, le facem tocmai 

pentru eficientizare. 

Domnul consilier Velicu Florian: Daţi răspuns la întrebările pe care le pun, dacă 

nu, nu trageţi concluziile. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu aţi pus nici o întrebare, domnule Velicu! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Rugămintea este, domnule primar, de a 

trece în hotărâre data de la care se aplică. După lege, ea ar trebuie să se aplice începând 

cu data de mâine, de când a fost aprobată. Dacă o facem din ianuarie, cum aţi spus dvs., 

trebuie trecut în mod expres în proiectul de hotărâre. 

Domnul secretar Roşu Petre: Juridic intră în vigoare de la data aprobării. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toate tarifele care le-am făcut…. Nu, nu, cred că 

este o greşeală. Tarifele la toate societăţile s-au încasat de la începutul anului cu 20% 

TVA. Că noi aprobăm acum, nu are nici o treabă. Toţi în ţara aceasta, au perceput TVA 

de la 01 ianuarie. Noi nu aprobăm hotărârea că trebuie să aprobăm hotărârea cu un preţ, 

dar el intră în vigoare. La GSL care s-a încasat de la 01 ianuarie cu TVA, ce facem? Îi 

trecem două săptămâni de TVA cu 24? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu zic că e corect să 

facem o menţiune aici la un articol, că prezenta hotărâre se aplică de la 01 ianuarie. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu putem face, mai bine o lăsăm aşa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Prin lege e stipulat că TVA-ul de la 01 ianuarie e 

de 20%. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav 

Gheorghe). 
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Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.371 din data de 06 octombrie 2015 

privind aprobarea preţului local al energiei termice către utilizatorii de energie 

termică din Municipiul Giurgiu, pentru sezonul de încălzire 15 octombrie 2015 – 

15 aprilie 2016 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav 

Gheorghe). 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului minim al tarifelor 

pentru anul 2016, practicate de către S.C. Administraţia Zonei Libere Giurgiu 

S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind însuşirea Diagnozei comunităţii de romi 

existente la nivelul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor pe anul 

2016, pentru utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.2 pentru 

eşalonarea diferenţei de plată la Convenţia nr.12.921/03.08.2012, încheiată între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Administraţia Domeniului Public şi Privat Giurgiu 

S.A., în reorganizare 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind achiziţia de servicii de asistenţă şi 

reprezentare juridică în dosarul civil nr.1.810/122/2009 aflat pe rolul Curţii de 

Apel Bucureşti 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici a fost o discuţie, 

noi am dat aviz favorabil la comisie, despre necesitatea legată de a antrena aceste 

cheltuieli suplimentare cu juridicul. De ce? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de o speţă cu Zona Liberă. Zona Liberă 

a dat în judecată Ministerul de Finanţe, Consiliul Judeţean şi Primăria municipiului 

pentru că într-o perioadă anterioară nu a primit sumele de bani, acea subvenţie de la 

bugetul de stat aferentă deducerilor care se dădeau prin lege. Aveau de încasat o sumă de 

9-10 miliarde, nu ştiu, 9 miliarde. În prima fază, pentru că cereau în solidar tuturor să 

plătească această sumă. Ei nu au beneficiat de această sumă. Drept urmare, bugetul lor a 

fost afectat, credite şi aşa mai departe. Dând în judecată la vremea respectivă, noi am,  

fiind vorba de o sumă mai mare şi o speţă mai complexă, am angajat o firmă de avocatură 

care s-a votat în Consiliu şi s-a angajat o firmă de avocatură în faza de fond să susţină 

acest proces. Noi am câştigat acest proces, în sensul că instanţa la fond a stabilit că 

Primăria Municipiului Giurgiu nu este parte în proces. Era Ministerul  Finanţelor, 

Direcţia Finanţelor Publice şi Consiliul Judeţean. Noi şi Ministerul  de Finanţe, dacă nu 

mă înşel, eram scoşi din calcul, rămânea doar Direcţia Finanţelor Publice şi Consiliul 

Judeţean să plătească suma.  

Acum, pe bună dreptate, în faza următoare a apelului sau a recursului, nu ştiu cum, 

Zona Liberă, la fel, reia procesul şi Consiliul Judeţean a cerut intervenţie în proces pentru 

că au zis că nu trebuie să plătească dumnealor. Drept urmare, se reia din nou procesul. 

Avocaţii pe care i-am avut, au zis că pentru faza următoare, chiar dacă noi în prima fază 

am câştigat cheltuielile de judecată, deci ni s-a dat câştig de cauză şi recuperarea 

cheltuielilor de judecată. În faza următoare, zic să preia în continuare acest, ne-au cerut 

punctul de vedere, să preia în continuare şi faza apelului, ca să meargă până la definitivă 

şi irevocabilă. În faza aceasta ne aflăm! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, cheltuielile de judecată vor fi 

recuperate? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Le-am recuperat. Aş vrea să vă mai spun că am 

câştigat şi procesul cu S.C.U.T.-ul în care ne cereau 24 de miliarde, diferenţa de 

subvenţie neachitată sau neaprobată. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu e aia. E vorba de altceva. E un proces în 

care Primăria, Consiliul Judeţean au tras ţeapă S.C.U.T.-ului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi trebuia să plătim noi ţeapa, acum? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu, Primăria a făcut economie de 26 de 

miliarde. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aţi văzut! E un mod de abordare, adică nu am 

plătit, am făcut o economie. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dacă noi am fost scoşi din această cauză, 

am câştigat pe fond, da? Au făcut ei recurs? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Au făcut recurs toţi. Şi Consiliul Judeţean şi ne-au 

repus şi pe noi. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Bun! Dar pe noi ne-au scos. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ne citează în continuare. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Avocaţii, la fiecare fază ne cer alte 

onorarii? Ei nu şi-au făcut un calcul să meargă cu un proces de la fond până la Curtea de 

Apel? Noi avem de plătit 18 mii de lei ca să recuperăm 18 mii de lei. Mai bine merge 

cineva de la Serviciul Juridic pentru că noi deja am câştigat pe fond. Există practică, nu? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Soluţia trebuie apărată, menţinută. Eu nu înţeleg 

acum, nu am fost atentă pentru că s-a vorbit, am vorbit unii peste alţii, nu am înţeles ce s-

a întâmplat la fond. Am fost scoşi sau nu din cauză? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Am fost scoşi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă nu mai suntem parte în proces.. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Păi, acum suntem citaţi. Scrie aici. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi Consiliu Judeţean la fel. 

Domnul secretar Roşu Petre: Soluţia nu e definitivă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Din punctul meu de vedere, pentru noi nu e 

obligatoriu să ne apărăm, atâta timp cât… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Şi dacă la apel ne dă să plătim. Ce facem? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ne-a băgat Consiliul Judeţean. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: În ce calitate? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca şi prima dată. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dacă noi am fost scoşi din cauză, instanţa 

superioară va ţine cont de fond. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu va ţine cont, s-ar putea să rămânem în cauză. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Până atunci poate să meargă cineva de la 

Primărie. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Soluţia cu privire la noi va fi menţinută şi banii 

se vor recupera. 

Domnul secretar Roşu Petre: Dar, de unde ştiţi că va fi menţinută? De unde aveţi 

certitudinea? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă ne puneţi la dispoziţie şi dosarul, am şti cu 

siguranţă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna consilier, eu tot spun, am avut comisii 

acum cinci zile. Cereaţi dosarul acum cinci zile. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Suma de recuperat este de 2 miloane 638. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Care este obiectul dosarului, domnule secretar? 

Domnul Ghincea Vasile: Dacă îmi permiteţi, la faza de fond s-a admis excepţia, 

obligaţia de a face şi ca atare, suntem obligaţi la plata unei sume de 9 miliarde. Societatea 

de avocatură s-a pronunţat, s-a apărat şi asupra fondului problemei şi ca atare există 

riscul, ca această decizie să fie admisă de către instanţa de judecată. Există practică 

judiciară în acest sens. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 5 abţineri (domnul Velicu Florian, 

doamna Ciulacu Mirela, domnul Stanciu Marius Viorel, domnul Badea Ionuţ Mugurel şi 

domnul Gâdea Gheorghe). 

 



 33 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Extindere reţea canalizare” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu particip la vot şi la dezbateri. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: S-au stabilit firmele care vor face? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Aprobăm documentaţia tehnico-economică. 

De abia din acest moment urmează faza următoare, de licitaţie. Dup licitaţie, urmează 

proiectul tehnic şi tot ce trebuie. Ce Dumnezeu vorbim? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli pentru anul 2016 al Societăţii Comerciale Întreţinerea Peisagistică a 

Spaţiilor Verzi S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Modernizare strada Industrială Nord şi strada 

Gloriei” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Modernizare clădire strada Mircea cel Bătrân, 

nr.24” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Pentru opinia publică, este vorba nu de 

o clădire oarecare din oraş, ci despre fostul sediul al P.P.-D.D.-ului şi nu sunt de acord cu 
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argumentele de oportunitate în care spune că modernizarea se face pentru că sediul este 

abandonat sau a fost abandonat, pentru că, noi chiar nu l-am abandonat. Am fost forţaţi de 

către municipalitate să-l părăsim, iar din ce am citit în proiectul de hotărâre, am observat 

că în acea modernizare se vorbeşte despre băi, despre bucătării, despre dormitoare. Chiar 

nu înţeleg! Să-mi spună şi mie cineva care este destinaţia ulterioră? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cunoaşteţi fiindcă aţi fost membru P.P.-D.D.. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Sunt, încă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunteţi! Mă uitam la domnul preşedinte al P.P.-

D.D.-ului, dânsul nu a avut acelaşi punct de vedere vis-a-vis de datul afară. 

Domnule consilier, cunoaşteţi că am început să facem o igienizare la prima vedere, 

numai că după ce intri să cureţi, îţi dai seama cât de şubredă e casa. Instalaţiile electrice 

creau o mare problemă, nu aveau căldură, aveau o mare problemă privind pardoseala, iar 

nici zidurile în anumite zone, acolo unde aveam dedesupt un beci, creau iarăşi o problemă 

de siguranţă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi investiţiile astea doar pentru P.P.-D.D. le 

facem? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! După ce facem această, fiind vorba de o 

lucrare de investiţii, nu mai puteam merge pe reparaţii, nu mai puteam merge pe cârpituri 

sau pe vopsit. Drept urmare, a trebuit să facem acest studiu de fezabilitate, să aprobăm 

indicatorii, că li s-a dat acele denumiri, ea a fost o casă. Acolo, camera aceea era nimită 

bucătărie, camera aceea era numită baie, camera era numită dormitor, aşa a fost. Aşa a 

fost ea înregistrată la noi cu, că i se dăduse altă destinaţie, că în living stătea P.P.-D.D.-ul, 

că într-un dormitor stătea P.R.M.-ul şi în altul P.N.Ţ.C.D.-ul, că într-un alt dormitor 

stătea cabinetul de parlamentar, că la baie se ducea pe rând, era treaba dumnealor, nu ştiu 

cine gătea. Dar, din toată treaba aceasta, pentru că s-a păstrat aceeaşi denumire a 

camerelor. Ce se va întâmpla? Tot dvs. veţi decide. Pentru că după ce vom face reparaţia 

totală a acelei clădiri, vom veni să dăm destinaţia acelei clădiri. Nu ţine de Primărie că 

vreau să o dau lui x sau lui y. S-ar putea, dacă mai sunteţi partid puternic să aveţi tot 

sediul. 

Domnul consilier Velicu Florian: Care a fost argumentul de oportunitate pentru 

iniţierea acestui proiect de hotărâre? Ce s-a avut în vedere? Vrem să vedem dacă este 

economic, bine ce se întâmplă şi dacă oportunitatea impune aşa ceva. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Este o clădire a municipalităţii care poate fi 

pusă în folosinţă pentru orice domeniu din acest moment datorită faptului că nu asigură 

condiţii de siguranţă. Oricum noi suntem într-o fază şi în buget am prevăzut sume 

considerabile să expertizăm contra seismului toate clădirile care aparţin municipalităţii, 

pentru că este obligaţie. Nu putem închiria cuiva un spaţiu în care nu suntem siguri că 

întruneşte toate condiţiile pentru că ne asumăm noi răspunderea. Şi atunci, dacă tot ne-am 

apucat de acest lucru şi ne-am apucat prima dată de o igienizare şi ne-am data seama, mai 

ales pentru faptul că era pe strada principală. Noi vorbim de alţii că nu-şi îndeplinesc 

condiţiile de estetică şi noi ne batem joc şi dacă tot aţi adus punctul acesta de vedere, în 

buget au fost prevăzute sume de bani pentru a intra, că legea ne permite în acest moment, 

să cumpărăm locuinţe de pe piaţa liberă, stabilind un regulament care va fi aprobat de 

către dvs.. Urmând ca cetăţenii care stau cu chirie în casele naţionalizate care nu prezintă 
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siguranţă în exploatare, să-i mutăm, urmând ca acele locuinţe, acele case de pe strada 

Gării, că despre ele este vorba, în marea lor majoritate, să le găsim loc unde să-i ducem, 

iar casele acelea să le scoatem la vânzare. Pentru că vă spun din experienţă, ne costă 

extrem de mult expertiza şi punerea lor în operă şi reparaţia lor, ne costă de trei ori mai 

mult. Drept urmare, vom ajunge la un criteriu economic care să permită să nu avem 

pierderi mai mari, de eficienţă economică şi să le scoatem la vânzare. Cei care au spaţiile 

la parter, să cumpere şi spaţiul de sus, dacă vor să facă ce vor cu el. Pentru că a fost o 

greşeală cu ani mulţi în urmă, s-au vândut doar spaţiile comerciale de la parterul 

clădirilor, iar noi am rămas cu etajul. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Şi mai evităm şi supraimpozitarea. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abţineri (domnul Velicu Florian, 

domnul Ciobanu George Daniel şi domnul Pârlea Victor Constantin). 

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Modernizare străzi asfaltate şi/sau betonate din 

Municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, era corect să avem 

documentaţia. Ce străzi? Care va fi ordinea lor? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveţi pe IPD. Ia uitaţi aici cât volum este. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, în acest proiect care va 

merge la Prefectură… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Intră acesta la Prefectură! Dvs. aveţi tot conţinutul 

acesta mult pe IPD. Ia uitaţi-vă domnule consilier la şedinţele de astăzi. Ce ar fi însemnat 

să dăm fiecărui consilier teancul acesta. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Bine, dacă are la prefect toată 

documentaţia. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Modernizare Centrul Cultural Local „ION 

VINEA” Giurgiu” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ce valoare totală are proiectul? Am 

înţeles că e 100 de miliarde 990 de mii. 
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Domnul Anghel Ion: Aveţi valoarea totală 10 milioane. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici, scrie… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: 10 milioane înseamnă 100 de milioane. E corect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt făcute ca să accesăm un proiect european. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Banii sunt pe bani europeni? 

Domnul Anghel Ion: Da! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vor fi pe bani europeni. Noi aprobăm 

documentaţia tehnico-economică. Prima fază ca să ştim o sumă, ca atunci când se vor 

deschide podurile de depunere proiecte europene să-l facem. E prima formă. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, se pune în discuţie suma. 

Valoarea asta mi se pare enormă! Ce facem? Dărâmăm clădirea şi o facem din nou? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce specializare aveţi domnule consilier? E făcută 

de un institut de proiectare sau de o firmă de proiectare. Pun la îndoială? Mă apuc să 

vorbesc după margine, aşa că e mult, că e puţin… 

Domnul consilier Velicu Florian: Sunt anumite evaluări ale unor bunuri din 

Giurgiu făcute într-un alt mod. De ce? Vreţi să spuneţi că ăia care au făcut proiectarea nu 

pot greşi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: E greşeala lor. 

Domnul consilier Velicu Florian: Din moment ce se supune atenţiei Consiliului… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discutăm domnule Velicu, ipotetic, dacă poate să 

greşească un institut de proiectare. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnul respectiv care a făcut proiectul, institutul 

respectiv, a făcut documentaţia, este adevărat, dar poate şi greşi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Păi, acum fiecare suntem supuşi greşelii.  

Domnul consilier Velicu Florian: Ştiţi de unde provin fondurile europene? Că tot o 

ţineţi langa cu fondurile astea europene! Cine plăteşte la Comisia Europeană? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Lămuriţi-mă! Că nu ştiam, habar nu aveam. 

Domnul consilier Velicu Florian: Comisia Europeană îţi dă pe anumite direcţii 

sume de bani pe care ţi le şi monitorizează. Asta-i diferenţa, dar tot noi plătim în timp. 

Plătim 1 miliard 600 de milioane de euro în fiecare an. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Mulţumim pentru explicaţii, dar deja… 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nici bani de la Uniunea Europeană nu vă convine să 

luăm pentru municipiu? Vă opuneţi? 

Domnul consilier Velicu Florian: Acesta e populism ieftin. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Vă rog frumos să vă păstraţi calmul! Supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 

abţineri (domnul Velicu Florian şi domnul Pârlea Victor Constantin). 

Vedeţi să nu vi se stingă lumina, domnule Velicu! 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Consolidare, reabilitare şi supraetajare Şcoala 

Generală nr.1 „Sfântul Gheorghe” din Municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, la ce vă referiţi? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: La luminţa de la…. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu, nu, lăsaţi luminiţa de la capătul tunelului! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Păi acum, orice cuvânt pe care îl spun, puteţi să-l 

interpretaţi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Aţi spus: vedeţi să nu vi se stingă lumina! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu! 

Domnul consilier Velicu Florian: La ce vă referiţi! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: La becul de la microfon! 

Domnul consilier Velicu Florian: Terminaţi cu aluzii de genul acesta! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Aveţi un avertisment de la mine în momentul 

acesta. Vă rog să consemnaţi! Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici tot din fonduri europene sunt? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnule preşedinte şi domnule primar, 

cu tot repectul pentru firmele de proiectare, firme care îşi fac treaba, dar să ne coste 

proiectul pentru reabilitarea şcolii generale nr. 1 „Sfântul Gheorghe” – 5,5 miliarde? Mi 

se pare cam mult, iar gardul 4,8 miliarde, în condiţiile în care nu ştiu dacă are mai mult de 

30 de metri de gard? Din ce-l faceţi? Asta e problema! La 5,5 miliarde proiectarea, iar 

pentru un gard pe care îl ştim… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce valoare are proiectul? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Trei sferturi din clădire nu are gard 

pentru că e pusă direct pe şosea, pe 30 de metri…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, ce valoare are proiectul? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: 83 de miliarde, domnule primar. 

Doamna  consilier Ciulacu Mirela: Trebuie justificaţi! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, sunt în norme de deviz. Se calculează 5-6% la 

valoare. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Există o Hotărâre de Guvern cu 3,5%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 3,5%. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Atât este maxim. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Gardul 4 miliarde? 30 de metri de gard? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, mi-e greu să vă dau un răspuns 

pe o documentaţie făcută de un specialist pe care atunci când te duci să depui un proiect 

european, şi o ia de bun. Mi-e greu să spun eu acum că e bun, e acceptată. Nu o făcea ca 

să nu fie. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum a fost ales acest specialist? Prin încredinţare 

directă? 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Domnule Velicu, este ultima dată când vă dau 

răspuns la aceste întrebări tendenţioase. Toate încredinţările, dar toate încredinţările, toate 

lucrările din Primăria municipiului Giurgiu s-au făcut printr-o formă de licitaţie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: E corect! 



 38 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toate! Altfel nu stăteam liniştit aici! Nu era legal. 

Dacă aveţi o altă părere şi mi-aţi cerut toate documentaţia din Primărie, ce lucrări s-au 

făcut. Ce aţi făcut cu ele? 

Domnul consilier Velicu Florian: Şi mi-aţi dat-o în termen! 

Domnul primar Barbu Nicolae: În termen! Haideţi, lăsaţi! Luaţi-le şi ţineţi-le 

acasă, nici o problemă. Eu vă spun: stau cu inima împăcată, stau cu sufletul curat şi fără 

frică. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, aţi întrebat… 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, dacă vreţi să ţineţi în mână 

şedinţa, domnul primar nu vorbeşte când vrea dânsul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Dar nici dvs. nu vorbiţi când vreţi! 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu am ridicat mâna şi nu m-aţi văzut, da? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu v-am văzut eu? 

Domnul consilier Velicu Florian: Probabil! Vreau să spun aşa, să răspund la ce mi-

a spus domnul primar mai devreme, că este un institut de proiectare care a făcut 

documentaţia. Eu sunt de acord, dar am întrebat şi pertinent: cum a fost selectat acest 

institut de vine cu astfel de sume. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Şi v-a răspuns. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Prin licitaţie. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule preşedinte, am şi eu o rugăminte la 

dvs.. Eu înţeleg şi respect toţi colegii pentru ceea ce ridică ca şi discuţie în această şedinţă 

ca punct de vedere, dar hai să limităm discuţiile astea şi punctul de vedere al unui om, nu 

trebuie să ţină în loc o şedinţă întreagă. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Dar, pe de altă parte, domnule Măroiu, nu putem fi 

acuzaţi că nu i-am dat cuvântul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu, domnule. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu am mizat pe buna dvs. credinţă şi pe educaţia 

pe care o avem fiecare dintre noi. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Să supunem la vot! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abţineri (domnul Velicu Florian, 

domnul Ciobanu George Daniel şi domnul Pârlea Victor Constantin). 

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Extinere reţea de almentare cu apă” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu particip la vot şi la dezbateri. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2016, al Societăţii Comerciale Administraţia Domeniului 

Public şi Privat Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2016, al Societăţii Comerciale PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU 

S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii comunei 

GOSTINU, Judeţul Giurgiu, din Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 

„SĂNĂTATE ASIGURATĂ PRIN APĂ CURATĂ” şi aderarea comunei 

GREACA şi comunei SCHITU din Judeţul Giurgiu, la Asociaţia de Dezvoltare 

Intercomunitară „SĂNĂTATE ASIGURATĂ PRIN APĂ CURATĂ” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu particip la vot şi la dezbateri. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Proiectul e foarte important şi aş vrea să-l întreb pe 

domnul Velicu, că tot vine din interior de acolo… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu are voie să vorbească. Este aceeaşi situaţie. Nu 

poate să vă răspundă decât în particular, dacă doriţi, după ce se termină şedinţa. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Care e motivul pentru care s-a retras 

Gostinu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că şi-a realizat investiţia prin O.G.28 şi nu 

mai are nevoie. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Este vorba de cei cu stea în frunte? Dvs. 

nu eraţi de acord cu asta, văd că acum nu vă mai deranjează? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce să deranjeze? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: E bine? Nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e bine! Ce nu ştiţi dvs., este că noi am contestat 

toate hotărârile A.D.I. şi suntem pe rol. Cred că nu e bine. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind stabilirea domeniilor serviciilor publice 

şi locul în care contravenienţii vor presta activităţi în folosul comunităţii 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, veţi posibilitatea ca să stabiliţi 

aici şi alte domenii de activitate unde se poate face muncă în folosul comunităţii. 

Doamna  consilier Ciulacu Mirela: Sunt suficiente. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării în administrarea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu a imobilului „CASA 

TINERETULUI”, situat în Municipiul Giurgiu, strada 1 Decembrie 1918, FN, 

aflat în domeniul public al Judeţului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

al Centrului Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Elaborare DALI - Modernizare Parcul Elevilor” 

din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnule primar, e foarte bine că 

modernizăm Parcul Pionierilor, dar nu înţeleg, de ce trebuie să reconfigurăm traseele. 

Cum să le facem? 

Refacerea pavimentului cu dale de granit. Dăm asfaltul jos şi punem dalele de 

granit? Pentru ce această cheltuială? Văd că total investiţii 86 de miliarde. Sunt foarte 

mulţi locuitori ai Giurgiului care în momentul când plouă pleacă în cizme. Dăm asfaltul şi 

punem dale de granit? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă dau răspunsul clar. El face parte din programul 

finanţat cu fonduri europene pe Programul Operaţional Regional Regenerare Urbană. În 

acest proiect e nevoie de trei componente: una - de componente de asflatări străzi şi intră 

toată zona între şoseaua Sloboziei, şoseaua Alexandriei, şoseaua Ghizdarului, şoseaua 

Bălănoaiei şi şoseaua Negru vodă. Toată zona de case intră în acest proiect pentru 

asfaltare. 

Acest proiect vă spuneam e format din trei componente: una de regenerare urbană, 

de dezvoltare urbană, unul social şi unul pe proiecţia mediului. Pe protecţia mediului vor 

intra cele două, tot pe bani europeni, vor intra cele două parcuri: Parcul Elevilor şi Parcul 

Tineretului. Dacă aţi observat, toate proiectele care s-au făcut pe Programul Operaţional 

Regional în perioada 2007-2013, aşa s-au făcut toate. Dacă tot foloseşti bani europeni, 

măcar îi foloseşti cum trebuie şi faci aşa cum trebuie un parc, după noile condiţii. Nu 

facem cu pavele y şi pavele x, nu facem cu betoane, nu facem cu nimic. Este un proiect 

cu finanţare europeană, iar cea de-a treia componentă siguranţa, avem acea monitorizare 

video a oraşului în care componenta de siguranţă va merge acolo, socială cum ar veni sau 

căminul de bătrâni pe care vrem să-l gândim, tot aşa, pe un proiect, la Teatrul de Vară. 

Toată clădirea Teatrului de Vară va fi un cămin pentru persoane în vârstă. Toate acestea 

fac parte dintr-un proiect complex. Uitaţi-vă Primăriile care acum îşi finalizează 

proiectele cu finanţare europeană pe Regio şi le vedeţi pe la televizor, proiecte de 14, de 

16, de 20, de 40, de 50 de milioane de euro şi au primit bani europeni, tot aşa, cu granit, 

cu tot ce este. Mergeţi prin străinătate, totul se lucrează cu granit. Dacă sunt pe bani 

europeni, iar contribuţia noastră e de 2%, chiar ne punem contra la tot. 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule primar aţi spus ceva ce are titlu de 

noutate pentru mine – transformarea Teatrului de Vară într-un cămin. Foarte bine că îl 

facem, dar luaţi în calcul că este un simbol al oraşului Giurgiu. Luaţi în calcul că la 

momentul actual că la momentul actual Ateneul nu funcţionează, Centrul Cultural are 

capacitate mică, iar dacă funcţionau amândouă pe timpul verii, ştiţi că acolo este saună. 

Mai bine să facem în altă parte, găsim locaţie, găsim şi bani, facem un cămin şi să luăm 

în calcul reabilitarea Teatrului de Vară. Intră 1000 şi ceva de oameni acolo care pot 

participa la orice fel de evenimente, că e cultural, că e social, indiferent ce e. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveţi dreptate din punctul de vedere al necesităţii 

unui obiectiv de invesţii de nivelul acesta în Giurgiu. Cu câteva hotărâri înainte, am 

preluat în administrare Casa Tineretului. Nu va mai fi saună pentru că la Ateneu avem aer 

condiţionat, după noile modernizări la teatru vom avea şi acolo aer condiţionat, dar nu eu 

am luat decizia de a se face biserică în faţa Teatrului de Vară. Este greu acum să mai vii 
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cu un proiect, este foarte greu să mai vii cu un proiect european de Teatru de Vară în 

continuarea bisericii. 

Domnul consilier Ilie Clement: Facem şi noi cum s-a făcut ateneul în Bucureşti. 

Da? Îmi asum promisiunea ca atunci când va fi nevoie, fiecare cu ce poate, mai ales eu, să 

strângem, să facem coletă publică şi să nu-i dăm altă destinaţie Teatrului de Vară, 

domnule primar. Avem activităţi care se pot ţine foarte lejer acolo. Că e spectacol, că e 

serbare de şcoală, că e, nu ştiu, ce vreţi dvs.. Da, e adevărat, e biserica făcută…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Oportunitatea şi necesitatea Teatrului de Vară sau 

tot felul de aşezăminte culturale în oraş, construcţii, investiţii cu destinaţie culturală, nu 

trebuie să o mai punem la îndoială. Avem nevoie de aceste investiţii, dar ele se pot face 

pe fonduri într-o locaţie care să şi permită accesul şi cu tot ce înseamnă spaţii adiacente. 

Asta înseamnă parcare cât trebuie şi tot ceea ce… 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi ce nu avem loc acolo? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Avem loc. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru 1000 de oameni? Unde ducem maşinile? 

Putem găsi în Parcul Tineretului, putem găsi în zone care le avem şi care să şi permită. 

Credeţi-mă că ştiu ce spun în cunoştinţă de cauză. După noile reguli acum, a face orice şi 

un ateneu şi o construcţie, îţi trebuie spaţii mari de parcare în jur, aproape de 3-4 ori cât 

construcţia. Putem identifica să facem tot pe proiect european, să gândim să găsim. 

Locaţii avem în municipiul Giurgiu, dar să ne permită şi îndeplinirea tuturor cerinţelor să 

putem să-l autorizăm. 

Domnul consilier Ilie Clement: Da, domnule primar, dar în Parcul Tineretului 

putem să facem acel cămin de bătrâni ca să se folosească de spaţiul verde, de păduricea 

aia de acolo. Ori, oamenii vor înţelege că spaţiul din zona adiacentă este şi o să se ducă la 

spectacol fără maşină. Ce, la teatru când vine Florin Piersic vin cu maşinile…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Credeţi dvs. că, noi nu ne ducem să luă nici un 

pachet de ţigări până nu tragem maşina în faţă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Adevărul e că am făcut biserica acolo şi nu mai 

putem să folosim. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Aveţi ceva împotriva bisericii? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu am nimic. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E loc sfinţit, nu mai putem muta biserica de acolo. 

Trebuie să ne gândim totuşi şi ideea executivului a fost că un cămin de bătrâni poate să se 

integreze şi prin biserică să sprijine acele servicii sociale care se fac în cadrul căminului. 

Dar noi nu votăm astăzi existenţa Teatrului de Vară sau ce-i facem. Am adus în discuţie 

vis-a-vis de parcuri ce se doreşte să facem. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abţineri (domnul Velicu Florian şi 

domnul Ciobanu George Daniel). 
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Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Elaborare DALI - Modernizare Parcul 

Tineretului” din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu zic că e corect la tot 

ce înseamnă proiectele acestea, dar treceţi şi sursa de finanţare. Aici e o chestie care poţi 

să plăteşti din banii proprii, nu scrie nicăieri că sunt din surse europene. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: E o documentaţie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sursa o să v-o spunem când venim cu proiectul de 

hotărâre să-l aprobăm şi acordarea finanţării pentru ele. Veţi avea ocazia la următoarele 

şedinţe, dacă voi veni cu finanţare din bugetul local şi atunci veţi spune: domne, nu avem 

bani pentru ele, nu avem pentru asta. Să punem acum când facem documentaţii tehnico-

economice, când ne gândim documentul programator ca să depunem pe proiecte 

europene, să zicem: stai aşa că n-om avea bani. Noi facem prima fază, aceea de a avea 

documentele ca la momentul oportun să depunem proiectele. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnule primar, modernizarea acestui 

parc ne costă un total de 180 de miliarde. Observ la un punct – cheltuieli diverse şi 

neprevăzute – 13 miliarde. Ce reprezintă suma? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La un studiu din acesta se ia o cotă parte din 

valoarea totală a proiectului. Fiind valoarea foarte mare şi cota parte la cheltuieli 

neprevăzute, normal, că este mare. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Ce sunt astea? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vă dau un exemplu: poate să intre la o 

săpătură şi să găsească o conductă de canalizare pentru care nu erau prevăzuţi banii şi 

conducta aceea de canalizare trebuie refăcută prin altă parte. S-ar putea să intri acolo şi să 

găseşti nişte betoane care au fost turnate odată şi nu au fost înregistrate. Înelegeţi? Iar 

sunt cheltuieli neprevăzute. Legat de maluri, de sprijinirea malurilor, sunt multe exemple. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta nu înseamnă că aceste cheltuieli neprevăzute 

se şi efectuează. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Legea spune că trebuie să ai o cotă de 

cheltuieli neprevăzute. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abţineri (domnul Velicu Florian, 

domnul Pârlea Victor Constantin şi domnul Ciobanu George Daniel). 

 

Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2016 şi a Programului anual al achiziţiilor publice pe anul 

2016, pentru Societatea Comercială Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli pe anul 2016 şi a Listei de investiţii, ale societăţii GIURGIU 

SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.1 la 

Convenţia de plată nr.15.685/24.04..2015, între Municipiul Giurgiu şi societatea 

GIURGIU SERVICII LOCALE  S.A., privind serviciul de pază cimitire 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.2 la 

Convenţia de plată nr.17.369/07.05.2015, între Municipiul Giurgiu şi societatea 

GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., pentru plata utilităţilor la bazele sportive 

Complex sportiv „Marin Anastasovici”, Stadionul „Dunărea” şi sala de sport 

„Chauncey Hardy” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Direcţiei 

Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană cu personalitate 

juridică 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 51: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2016 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 4 

abţineri (domnul Velicu Florian, domnul Pârlea Victor Constantin, doamna Truică Liliana 

şi domnul Ciobanu George Daniel). 

 

Punctul 52: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului centralizat al 

instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii 

pe anul 2016 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 53: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

închirierea spaţiilor din incinta Pieţei de Gross de Peşte - Municipiul Giurgiu, a 

tarifelor de începere a licitaţiilor pentru închirierea spaţiilor, a pasului de 

licitaţie şi a documentaţiei de licitaţie publică cu strigare 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 54: proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare din municipiul 

Giurgiu în anul şcolar 2016-2017 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule secretar, aici consemnaţi că nu particip 

la vot. Discuţii? 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu de trei ani tot ridic 

aceeaşi problemă, legat de treaba cu sudorii, cu… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Am făcut, domnule Spoială şi clase de sudori. Aţi 

pus întrebarea, eu vă răspund. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, rugămintea este să mi 

se dea un răspuns cu ce s-a făcut pe partea de sudori, tâmplari şi alte meserii, că până 

acum, în toţi anii aceştia, nu au fost create aceste locuri de învăţământ pentru a califica 

oameni care se cer pe piaţă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ţinând cont de faptul că întrebarea dvs. nu se 

referă la acest proiect de hotărâre ca să-i permitem domnului preşedinte să şi dea un 

răspuns competent…. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar cine trebuie să-i dea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dânsul se abţine şi atunci, eu nu pot să-l dau. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu nu pot decât la „Diverse” să discut despre 

chestia aceasta, îmi pare rău. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Acum pot să vă răspund la „Diverse”. Este adevărat, am făcut. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: De când aţi venit dvs. preşedinte se constată o 

operativitate, dar vă rog să fim fermi în a aplica prevederile art.67, 68 din regulamentul 

de funcţionare al Consiliului Local: referitor la chemarea la ordine, la avertisment… 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Astăzi am dat un avertisment. Nici nu pot omul să 

vorbească dacă are ceva de spus la obiectul respectiv. 

Pentru domnul Spoială, să-i dau răspuns. Am făcut clase de sudori, aşa că am 

încheiat. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Câte clase aveţi? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Deocamdată, o clasă de şcoală profesională. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Câţi elevi? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: 28 de elevi potenţiali. Am făcut şi de tâmplari şi 

de constructori. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vă felicit! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu le-am făcut eu, şcolile au propus în urma 

solicitărilor societăţilor comerciale care au nevoie de muncitori. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aţi votat foarte repede, aţi votat o hotărâre care o 

să creeze o mare problemă privind circulaţia maşinilor de gabarit prin municipiu şi nu aţi 

luat în considerare deloc, asta înseamnă că a fost o decizie clar politică pe ceva. Că i-aţi 

aprobat celui de la A.D.P.P. bugetul şi e un buget acum, în care nu şi-a prevăzut această 

pierdere. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Îi mai dăm bani. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Domnule primar, principala lui activitate 

este să aibă grijă ca drumurile din municipiul Giurgiu să nu fie fărâmate de aceste maşini. 

Da? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Greşit! Grija lui nu e asta. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Cum adică? Referitor la acest serviciu. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: El trebuie doar să încaseze taxele şi atât. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: El are grijă ca cei care intră în oraş să fie 

taxaţi, nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta, da! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: I-a luat cineva acest serviciu? Politic, aşa 

cum spuneţi dvs.. I-a luat cineva acest serviciu?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu i l-a luat. El a renunţat la el. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: I l-a luat? Da sau nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu aţi înţeles! Daţi-mi voie să vă şi explic, că 

explicaţia dvs. nu e corectă. I-aţi dat forţat un serviciu pe care nu l-a vrut şi nu i-aţi dat 

buget. Domnule director, v-aţi prevăzut această ierdere pe anul următor? 

Domnul Ruse Sorin: Nu! O să vin cu o propunere de suplimentare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Din ce bani? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Din ăia mulţi pe care i-aţi adus! 

Domnul primar Barbu Nicolae: I-am adus şi noi am aprobat un buget astăzi. 

Bugetul s-a echilibrat, trebuie să veniţi şi cu surse în Primărie, să spuneţi: suplimentaţi 

surse de genul acesta. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Mă gândeam că nu a fost politic, a fost pro 

cetăţean. 

Domnul primar Barbu Nicolae: A fost foarte politic şi o să le explicaţi oamenilor 

din oraş când se blochează. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Declar şedinţa închisă! Mulţumim pentru 

participare! O zi bună, vă doresc! 
 

Şedinţa se încheie la ora 15
06

. 
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